
PROTOKÓŁ  Nr XXXV.38.2021 

z obrad XXXV Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach   

w dniu 30 czerwca 2021 r. 

 

 

 

W obradach sesji udział wzięło 21 radnych, według listy obecności stanowiącej załącznik do niniejszego 

protokołu, Zastępcy Burmistrza Romuald Piórko i Marek Szponar oraz Skarbnik Miasta i Gminy Elżbieta Harań – 

Klimek.   

 

Obrady XXXV Sesji Rady Miejskiej o godzinie 12.04 otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady 

Miejskiej Beata Bejda, która na podstawie listy obecności stwierdziła kworum, co stanowi  o prawomocności 

obrad XXXV Sesji Rady Miejskiej. 

 

Obsługę prawną prowadził pan Sławomir Boruch-Gruszecki Radca Prawny Urzędu Miasta i Gminy w Jelczu-

Laskowicach. 

 

- wszystkie wystąpienia zawarte w niniejszym protokole, zostały oddane w pełnym brzmieniu - 

Od. pkt 1 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dzień dobry, witam Państwa serdecznie. Otwieram XXXV Sesję Rady 

Miejskiej w Jelczu-Laskowicach. Witam serdecznie Zastępcę Burmistrza pana Romualda Piórko. 

Witam serdecznie Zastępcę Burmistrza, pana Marka Szponara. Witam panią Skarbnik Elżbietę 

Harań-Klimek. Witam pana mecenasa, który dzisiaj będzie nam pomagał, jeżeli chodzi o obsługę 

prawną, pana Sławomira Borucha- Gruszeckiego. Witam Państwa radnych zgromadzonych w sali, 

witam Państwa radnych, którzy są online.  

Informuję Państwa, że dzisiejsza sesja jest sesją zwyczajną, natomiast na podstawie przepisów 

ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem  

i zwalczaniem COVID-19 zarządziłam zdalny tryb obrad dzisiejszej sesji. Tak że dopóki będą 

obowiązywały przepisy tak zwane COVID-owe, będzie możliwość, aby być online na sesji. 

Informuję wszystkich uczestników sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach, że obrady są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, w związku z tym 

uczestnictwo w obradach Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach jest równoznaczne z wyrażeniem 

zgody na przetwarzanie danych osobowych w zakresie wizerunku i głosu. 

Proszę Państwa, odczytuję proponowany porządek obrad XXXV Sesji Rady Miejskiej: 

1. Otwarcie i zatwierdzenie porządku obrad XXXV Sesji Rady Miejskiej. 

2. Przyjęcie protokołów z obrad: 

a) XXVIII Sesji Rady Miejskiej, 

b) XXIX Sesji Rady Miejskiej, 

c) XXX Sesji Rady Miejskiej. 

3. Informacje i komunikaty Przewodniczącej. 

4. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 

5. Sprawy samorządowe. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta i gminy Jelcz-Laskowice na 2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oławskiemu na 

realizację zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 1551D ul. Oławskiej wraz ze 

skrzyżowaniem z drogą gminną nr 111154D ul. Belgijska na małe rondo w m. Jelcz-

Laskowice”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oławskiemu na 

realizację zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 1541D m. Chwałowice – ul. Szkolna w 

kierunku Dębiny”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oławskiemu na 

realizację zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 1547D – droga 396 w m. Wójcice, 

droga 1537D długości 1,0 km nawierzchni”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oławskiemu na 

realizację zadania „Wspieranie elektronicznego naboru do szkół ponadpodstawowych”. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta i gminy 

Jelcz-Laskowice na lata 2021 – 2031. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III.30.2018 Rady Miejskiej w Jelczu-

Laskowicach z dnia 27 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie miasta i gminy Jelcz-Laskowice. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w Zakładzie 

Gospodarki Mieszkaniowej - Towarzystwo Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. z siedzibą 

w Jelczu-Laskowicach. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Jelczu-Laskowicach. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Nowym Dworze. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza  Jelcza-Laskowic. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 25 marca 2021 r. (data wpływu do 

tut. Urzędu) na działalność Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Jelczu-Laskowicach.  

18. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Jelczu-Laskowicach za rok 

2020. 

19. Wolne wnioski. 

20. Komunikaty organów Gminy. 

21. Zakończenie obrad XXXV Sesji Rady Miejskiej. 

Zgłasza się do wypowiedzi pan Burmistrz Romuald Piórko. Proszę bardzo, oddaję panu głos. 

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo. Wnoszę o zmianę porządku obrad 

polegającą na przeniesieniu projektów uchwał znajdujących się obecnie w punkcie: 6, 7, 8, 9 i 10 

do punktów nr: 2, 3, 4, 5, 6. I, proszę Państwa, jest to spowodowane tym, że podjęcie uchwały  

w sprawie zmian budżetu, jak i udzielenia pomocy Powiatowi Oławskiemu jest sprawą bardzo 

pilną, bo o 13.00 jest Rada Powiatu i mają, że tak powiem, również radni powiatowi podjąć 

uchwałę o dołożeniu pieniędzy na budowę ronda i dać na (…) budowę ronda. I stąd, proszę 

Państwa, gdybyście Państwo przyjęli ten wniosek, porządek obrad wyglądałby następująco: 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta i gminy Jelcz-Laskowice na 2021 rok. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oławskiemu na 

realizację zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 1551D ul. Oławskiej wraz ze 

skrzyżowaniem z drogą gminną nr 111154D ul. Belgijska na małe rondo w m. Jelcz-

Laskowice”. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oławskiemu na 

realizację zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 1541D m. Chwałowice – ul. Szkolna w 

kierunku Dębiny”. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oławskiemu na 

realizację zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 1547D – droga 396 w m. Wójcice, droga 

1537D długości 1,0 km nawierzchni”. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oławskiemu na 

realizację zadania „Wspieranie elektronicznego naboru do szkół ponadpodstawowych”. 

7. Przyjęcie protokołów z obrad: 

a) XXVIII Sesji Rady Miejskiej, 

b) XXIX Sesji Rady Miejskiej, 

c) XXX Sesji Rady Miejskiej. 

8. Informacje i komunikaty Przewodniczącej. 

9. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 

10. Sprawy samorządowe. 

I od punktu 11 już byłyby realizowane punkty w dotychczasowej kolejności.  

Proszę Państwa, i również wnoszę o rozszerzenie porządku obrad o dzisiaj wymienione projekty 

uchwał. O jednej uchwale to Państwo ci, którzy byli wczoraj na komisji, wiedzą. To będzie 

projekt uchwały, to byłby punkt 18: projekt uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki 

paliwa w gminie Jelcz-Laskowice w roku szkolnym 2021/2022.  

Punkt 19 byłby: projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji parafii rzymskokatolickiej  

pw. Świętego Mikołaja Biskupa w Miłoszycach na dofinansowanie prac konserwatorskich  

i restauratorskich przy dwóch ołtarzach bocznych.  

Punkt 20: projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji parafii rzymskokatolickiej pw. Świętego 

Jana Nepomucena w Minkowicach Oławskich na dofinansowanie remontu ratowniczego 

konstrukcji kościoła pw. Świętego Jana Nepomucena - etap I.  
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I dotychczasowy punkt 18 byłby punktem 21 i dalej kolejne. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo panie Burmistrzu. Proszę Państwa, pojawiły się dwa 

wnioski. Pan Burmistrz Piórko odczytał je przed chwilą, przedstawił, na czym te wnioski będą 

polegały.  

Natomiast, zanim przystąpimy do głosowania zmiany porządku obrad, bardzo uprzejmie proszę  

o sprawdzenie kworum i potwierdzenie swojej obecności na dzisiejszej sesji.  

Proszę Państwa, wszyscy radni są obecni na dzisiejszej sesji, w związku z tym wszystkie uchwały 

podejmowane na dzisiejszej sesji będą prawomocne.  

I przystępujemy do głosowania pierwszego wniosku, który przedstawił pan Burmistrz Piórko.  

Jest to wniosek polegający na przeniesieniu projektów uchwał z punktów: 6, 7, 8, 9 i 10 do punktu 

nr: 2, 3, 4, 5 i 6.  

Bardzo proszę Państwa o głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za takim wnioskiem pana 

Burmistrza, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku.  

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmiany porządku obrad polegającej na przeniesieniu projektów uchwał znajdujących się obecnie 

w punkcie nr: 6, 7, 8, 9, 10 - do punktu nr: 2, 3, 4, 5, 6. W przypadku przyjęcia niniejszego 

wniosku porządek obrad XXXV Sesji będzie przedstawiał się następująco:  

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta i gminy Jelcz-Laskowice na 2021 rok.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oławskiemu na 

realizację zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 1551D ul. Oławskiej wraz ze 

skrzyżowaniem z drogą gminną nr 111154D ul. Belgijska na małe rondo w m. Jelcz-

Laskowice”.  

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oławskiemu na 

realizację zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 1541D m. Chwałowice – ul. Szkolna w 

kierunku Dębiny”.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oławskiemu na 

realizację zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 1547D – droga 396 w m. Wójcice, droga 

1537D długości 1,0 km nawierzchni”.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oławskiemu na 

realizację zadania „Wspieranie elektronicznego naboru do szkół ponadpodstawowych”.  

7. Przyjęcie protokołów z obrad:  

a) XXVIII Sesji Rady Miejskiej,  

b) XXIX Sesji Rady Miejskiej,  

c) XXX Sesji Rady Miejskiej.  

8. Informacje i komunikaty Przewodniczącej.  

9. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami Rady Miejskiej.  

10. Sprawy samorządowe.  

Pozostałe punkty, tj.: od punktu nr 11, będą realizowane w dotychczasowej kolejności. .  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 21 (jednogłośnie) 

- wniosek został przyjęty – 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert 

Jadczak, Joanna Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław 

Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz 

Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – i, proszę Państwa, drugi wniosek Pana Burmistrza Piórko dotyczy ujęcia  

w porządku obrad trzech dodatkowych uchwał. Z jedną Państwo zapoznaliście się wczoraj na 

komisji, a dwa pozostałe projekty dotyczą przyznania dotacji parafii w Miłoszycach, a drugi 

projekt parafii w Minkowicach Oławskich.  

Bardzo proszę Państwa o głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem drugiego wniosku 

pana Burmistrza Piórko, proszę podnieś rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw, kto się 

wstrzymał. 
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Głosowano wniosek w sprawie: 

 

ujęcia w porządku obrad sesji nw. projektów uchwał:  

- w punkcie 18 - projekt uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie 

Jelcz-Laskowice w roku szkolnym 2021/2022;  

- w punkcie 19 – projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. 

św. Mikołaja Biskupa w Miłoszycach na dofinansowanie prac konserwatorskich i restauratorskich 

przy dwóch ołtarzach bocznych;  

- w punkcie 20 – projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. 

św. Jana Nepomucena w Minkowicach Oławskich na dofinansowanie remontu ratowniczego 

konstrukcji kościoła p.w. św. Jana Nepomucena – etap I.  

Dotychczasowy punkt 18 stanie się punktem 21 i kolejno.  

  

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 21 (jednogłośnie)  

- wniosek został przyjęty – 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (21) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert 

Jadczak, Joanna Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław 

Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz 

Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – i w tej chwili, proszę Państwa, poproszę Państwa o zatwierdzenie w całości 

porządku obrad dzisiejszej sesji. I proszę Państwa o głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za 

przyjęciem porządku obrad dzisiejszej sesji, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest 

przeciw, kto się wstrzymał. 

 

 Głosowano w sprawie: 

 

zatwierdzenia porządku obrad XXXV Sesji Rady Miejskiej. 

  

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 21(jednogłośnie) 
 

Wyniki imienne: 

 

ZA (21) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert 

Jadczak, Joanna Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław 

Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz 

Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski. 

 

Porządek obrad XXXV Sesji został przyjęty i przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie i zatwierdzenie porządku obrad XXXV Sesji Rady Miejskiej. 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta i gminy Jelcz-Laskowice na 2021 rok. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oławskiemu na realizację 

zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 1551D ul. Oławskiej wraz ze skrzyżowaniem z drogą gminną 

nr 111154D ul. Belgijska na małe rondo w m. Jelcz-Laskowice”. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oławskiemu na realizację 

zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 1541D m. Chwałowice – ul. Szkolna w kierunku Dębiny”. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oławskiemu na realizację 

zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 1547D – droga 396 w m. Wójcice, droga 1537D długości 1,0 

km nawierzchni”. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oławskiemu na realizację 

zadania „Wspieranie elektronicznego naboru do szkół ponadpodstawowych”. 

7. Przyjęcie protokołów z obrad: 

a) XXVIII Sesji Rady Miejskiej, 

b) XXIX Sesji Rady Miejskiej, 

c) XXX Sesji Rady Miejskiej. 

8. Informacje i komunikaty Przewodniczącej. 

9. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 

10. Sprawy samorządowe. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta i gminy Jelcz-Laskowice 

na lata 2021 – 2031. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III.30.2018 Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach  

z dnia 27 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie miasta i gminy Jelcz-Laskowice. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu 

Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w Zakładzie Gospodarki Mieszkaniowej - 

Towarzystwo Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. z siedzibą w Jelczu-Laskowicach. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Jelczu-Laskowicach. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Nowym Dworze. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza  Jelcza-Laskowic. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 25 marca 2021 r. (data wpływu do tut. Urzędu)  

na działalność Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jelczu-Laskowicach.  

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Jelcz-Laskowice w roku 

szkolnym 2021/2022. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Mikołaja Biskupa  

w Miłoszycach na dofinansowanie prac konserwatorskich i restauratorskich przy dwóch ołtarzach 

bocznych. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Jana Nepomucena  

w Minkowicach Oławskich na dofinansowanie remontu ratowniczego konstrukcji kościoła p.w. św. 

Jana Nepomucena – etap I. 

21. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Jelczu-Laskowicach za rok 2020. 

22. Wolne wnioski. 

23. Komunikaty organów Gminy. 

24. Zakończenie obrad XXXV Sesji Rady Miejskiej. 

Od. pkt 2 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy w tej chwili do punktu nr 2: Podjęcie uchwały w sprawie 

zmian budżetu miasta i gminy Jelcz-Laskowice na 2021 rok.  

A ja składam wniosek o nieodczytywanie projektów uchwał ujętych w porządku obrad XXXV 

Sesji Rady Miejskiej - i teraz uwaga - od punktu nr 2 do punktu nr 6 i od punktu nr 11 do punktu 

nr 17.  

Te uchwały, które weszły do porządku obrad w dniu dzisiejszym, projekty będą odczytane.  

I proszę Państwa o głosowanie nad tym wnioskiem o nieodczytywanie wymienionych projektów 

uchwał. Proszę bardzo, kto jest za, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk, kto jest przeciw, kto 

się wstrzymał, proszę podnieś rękę i nacisnąć przycisk. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

 

nieodczytywania projektów uchwał ujętych w porządku obrad XXXV Sesji Rady Miejskiej, od 

punktu nr 2 do punktu nr 6 i od punktu nr 11 do punktu nr 17. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19 

PRZECIW: 1  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 1  

- wniosek został przyjęty – 
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Wyniki imienne: 

 

ZA (19) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert 

Jadczak, Joanna Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław 

Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Michał Pakosz, Ireneusz Stachnio, Piotr 

Stajszczyk, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 

PRZECIW (1) 

Marek Starczewski 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Tomasz Rygielski 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – głos oddaję panu Burmistrzowi Piórko. 

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo. Zgłaszam autopoprawkę do 

projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta i gminy Jelcz-Laskowice na 2021 rok.  

Ta autopoprawka wynika, między innymi, również z porządku obrad, rozszerzonego porządku 

obrad. 

 I bardzo proszę panią Skarbnik o przedłożenie Państwu autopoprawki do projektu uchwały. 

Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Oddaję głos pani Skarbnik, pani Elżbiecie Harań-Klimek. 

Proszę uprzejmie. 

Skarbnik M i G Elżbieta Harań – Klimek - dzień dobry. Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. Odczytam 

autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta i gminy Jelcz-Laskowice na 

2021 rok.  

Podstawa prawna podjęcia uchwały przez Radę Miejską w Jelczu-Laskowicach przyjmuje 

następujące brzmienie: „Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku  

o samorządzie gminnym, tekst jednolity dziennik ustaw z 2020 roku pozycja 713 ze zmianami 

oraz art. 211, 212, 216, 220, 221 oraz 222 ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach 

publicznych, tekst jednolity dziennik ustaw z 2021 roku pozycja 305 - Rada Miejska w Jelczu-

Laskowicach uchwala, co następuje:”. 

W przedłożonym projekcie uchwały z dnia 30 czerwca 2021 roku w sprawie zmian budżetu miasta 

i gminy Jelcz-Laskowice na 2021 rok zmienia się treść §3, który otrzymuje brzmienie: 

1) Dokonuje się zmian w planie rezerwy ogólnej i celowej budżetu miasta i gminy Jelcz-

Laskowice zgodnie z załącznikiem nr 6 do niniejszej uchwały:  

a) rozwiązuje się rezerwę ogólną, planowaną w dziale 758 - Różne Rozliczenia, rozdziale 

75818 - Rezerwy, paragrafie 4810 – Rezerwy, w wysokości 50.000 zł i przenosi się do: 

Działu 921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, Rozdziału 92120 - Ochrona 

zabytków i opieka nad zabytkami, paragrafu 2720 - Dotacje celowe z budżetu na 

finansowanie lub dofinansowanie prac remontowych i konserwatorskich obiektów 

zabytkowych przekazane jednostkom nie zaliczanym do sektora finansów publicznych  

w wysokości 50.000 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie prac remontowych  

i konserwatorskich przy zabytku;  

b) rozwiązuje się rezerwę celową, planową w Dziale 758 - Różne rozliczenia, w Rozdziale 

75818 - Rezerwy, w paragrafie 4810 – Rezerwy, w wysokości 70.000 zł i przenosi się do 

Działu 921 - Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, Rozdziału 92120 Ochrona 

zabytków i opieka nad zabytkami, paragrafu 2720 - Dotacje celowe z budżetu na 

finansowanie lub dofinansowanie prac remontowych i konserwatorskich obiektów 

zabytkowych przekazane jednostkom niezaliczanym do sektora finansów publicznych  

w wysokości 70.000 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie prac remontowych  

i konserwatorskich przy zabytku.  

2) Ustala się rezerwę ogólną po zmianie w wysokości 189.992 zł.  

3) Ustala się rezerwy celowe, po zmianie, w wysokości 334.480,03 zł, z tego:  

a) na realizację własnych zadań z zakresu zarządzania kryzysowego w wysokości, bez 

zmian, 292.830,03 zł; 

b) na zadania oświatowe w wysokości, bez zmian, tutaj oczywiście 0 zł;  

c) na wspieranie inicjatyw samorządów osiedli w wysokości, tu jest też kwota bez zmian,  

41.650 zł;  

d) na ochronę i konserwację zabytków w wysokości, po zmianie, kwota wynosi 0 zł.  
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Dotychczasowy § 3 staje się § 4, dotychczasowy § 4 staje się § 5, dotychczasowy § 5 staje się  § 6, 

dotychczasowy § 6 staje się § 7 i dotychczasowy § 7 staje się § 8.  

Zmianie ulegają również załączniki do przedłożonego projektu uchwały, załącznik nr 2 i załącznik 

nr 4.  

Wprowadzony do uchwały zostaje załącznik nr 6.  

Zmiany wprowadzone autopoprawką nie wpływają na zmianę wartości dochodów i wydatków 

budżetu oraz pozostają bez wpływu na wartość budżetu pod zmianach wprowadzonych uchwałą. 

Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo pani Skarbnik. I teraz głos chciałbym zabrać – tak? – pan 

Burmistrz. Nie? Bo wcześniej pan sygnalizował. Dobrze.  

Proszę Państwa, kto z Państwa radnych chciałby w tym punkcie zabrać głos? Nie widzę.  

W takim razie, proszę Państwa, przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za 

przyjęciem tej pochwały wraz z autopoprawką, proszę podnieś rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest 

przeciw, kto się wstrzymał, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu miasta i gminy Jelcz-Laskowice na 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20  

PRZECIW: 1  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 0  

- uchwała została podjęta –  

 

Wyniki imienne: 
 

ZA (20) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert 

Jadczak, Joanna Kamińska, Karolina Kolado, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty 

Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr 

Stajszczyk, Marek Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 

PRZECIW (1) 

Julian Kozłowski 

 

UCHWAŁA NR XXXV.310.2021 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU - LASKOWICACH 

z dnia 30 czerwca 2021 r. 

w sprawie : zmian budżetu miasta i gminy Jelcz-Laskowice na 2021 rok. 

Od. pkt 3 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do punktu nr 3, który dotyczy udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Oławskiemu. Dotyczy to realizacji zadania: Przebudowa drogi powiatowej nr 1551D 

ul. Oławska wraz ze skrzyżowaniem z drogą gminną nr 111154D ul. Belgijska na małe rondo  

w mieście Jelcz-Laskowice.  

Do dyskusji zgłasza się Pan przewodniczący Krzysztof Woźniak. Udzielam Panu głosu.  

V-ce Przewodniczący R.M. Krzysztof Woźniak - dziękuję pani Przewodnicząca. Wysoka Rada, panie 

Burmistrzu. Mam krótkie pytanie, a mianowicie, czy ta przebudowa skrzyżowania zakłada 

połączenie ścieżki rowerowej, która już powstała na ulicy Belgijskiej, w pasie nowo 

projektowanym rondem? Dziękuję.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Piórko. Proszę. 

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo. Tak. Ścieżka rowerowa przy 

Belgijskiej właśnie została wykonana do granic opracowania, czy wykonania ronda. Tak że tu 

będzie połączenie, będzie przejazd na lewą stronę jadąc Belgijską, dalej przez Oławską i na 

istniejącą ścieżkę przy ul. Oławskiej. Dziękuję. 
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Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Do dyskusji zgłasza się pan Przewodniczący Ireneusz 

Stachnio. Proszę, udzielam panu głosu. 

V-ce Przewodniczący R.M. Ireneusz Stachnio – bardzo dziękuję. Panie Burmistrzu, podobne pytanie w sprawie 

organizacji ruchu na rondzie. Ile będzie zjazdów, wjazdów na rondo? Bo w tej chwili by była 

Oławska, czyli jakby dwa wjazdy, Belgijska jeden i czy będzie w stronę domków 

jednorodzinnych, czy w stronę „Biedronki”, tam, gdzie tej chwili te samochody wjeżdżają jakby  

z pola. Czy tam będzie też dojazd? I, no właśnie, i teraz jak będzie to zorganizowane, jeśli chodzi 

o przecięcie drogi rowerowej, pieszo-rowerowej, tego chodnika? Czy będzie tam jakaś 

sygnalizacja, czy nie? Bo ten ciąg rowerowo-pieszy jest bardzo uczęszczany we wszystkich 

porach roku o różnych porach dnia. Proszę o odpowiedź. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję. Pan Burmistrz Piórko proszę. 

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko –  pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo, panie radny. Oczywiście, że... 

znaczy nie będzie tam na pewno sygnalizacji świetlnej. Tak jak na obecnym rondzie na 

skrzyżowaniu Oławska, Chabrowa, Aleja Wolności będzie przejazd przez ścieżkę rowerową 

odpowiednio oznakowany. Tak że tutaj, proszę Państwa, nic się nie zmienia. Oczywiście, zgodnie 

z przepisami, przygląda się ścieżka, rowerzysta może wtedy przejeżdżać, bo będzie przejazd dla 

rowerów, przejście dla pieszych i przejazd dla rowerów. Dziękuję.  

Rondo będzie miało cztery wloty i wyloty w sumie, Oławska od strony Jelcza, Oławska od strony 

Laskowic, ulica tutaj na Osiedle Europejskie i ulica Belgijska, dodatkowo ulica Belgijska będzie 

miała tak zwany prawoskręt bez konieczności... Te samochody ciężarowe generalnie, które będą 

jechały ze strefy tutaj z ulicy Technikum i Belgijskiej, będą bez potrzeby wjeżdżania na rondo, 

mogły skręcić w prawo od razu na Jelcz i dalej na Oławę. Dziękuję.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję, panie Burmistrzu. Pan Przewodniczący Stachnio ad vocem. 

Proszę. 

V-ce Przewodniczący R.M. Ireneusz Stachnio – chciałem się jeszcze dopytać o dobudowanie jakby odcinka 

drogi, który wyeliminowałby bardzo niebezpieczny wjazd, czy zjazd, do „Biedronki”, tam, gdzie 

mamy w tej chwili bardzo uciążliwy, wiele kolizji tam jest, wypadków. Czy będzie z tej drogi, 

która będzie na Osiedle Europejskie szła, będzie dojazd do „Biedronki”, tak, żeby wszystkie 

samochody i dostawcze, i osobowe, w których mieszkańcy podróżują, żeby zrobić zakupy w tym 

obszarze, czy będzie tam właśnie taki dojazd zrobiony? Bo to już nie wchodzi jakby w kwestie 

ronda. To jest jakby coś … inna sprawa już. Czy będzie zrobione i no tym samym de facto 

zamknięty wyjazd obecny, który mamy z „Biedronki”, z tamtego obszaru? 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję. Pan Burmistrz Piórko. Proszę. 

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko –  pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo. Zakres robót związanych  

z rondem tego zagadnienia nie obejmuje. Natomiast my projektujemy, już jako Gmina, 

przebudowę dzisiaj wyjazdu z „Biedronki”, podniesienie oczywiście zmniejszenia kąta nachylenia 

i przebudowę tej ulicy do Bażantowej, łączącą Bażantową z Oławską - taki łuk - i będzie 

dodatkowo zrobiony prawoskręt przy wyjeździe z „Biedronki”. Tak że nie będzie tutaj … ten ruch 

się trochę usprawni, natomiast lewoskręt pozostanie. Będziesz jeden pas lewoskrętu praktycznie, 

bo na wprost na razie nie ma drogi, a drugi pas wyjazdu z „Biedronki” - prawoskręt. Tak że to 

będzie rozwiązane. Natomiast to, co mówił pan radny, tam jest w planie ciąg pieszy. Trudno, żeby 

wpuszczać samochody pomiędzy „Biedronką”, a ogrodzeniami prywatnych posesji, ale jeżeli 

będzie taka potrzeba, to będziemy na ten temat rozmawiać. Na dzień dzisiejszy rondo - jedna 

sprawa, przebudowa tego wjazdu do „Biedronki” i budowa tego odcinka tutaj od tego budynku, 

czy od parkingu „Biedronki” w stronę ul. Bażantowej będzie realizowany, w tej chwili jest projekt 

robiony. Dziękuję. 

V-ce Przewodniczący R.M. Ireneusz Stachnio – pani Przewodnicząca, czy ja mogę jeszcze coś uściślić? 

Króciutko bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – proszę Państwa, ja już zaraz udzielę panu głosu. Tylko proszę, jak ktoś już 

skończył wypowiedź, wyłączać mikrofon, bo się robi pogłos.  

Proszę bardzo, pan Przewodniczący Stachnio. 

V-ce Przewodniczący R.M. Ireneusz Stachnio –  panie Burmistrzu, ja nie wiem, być może istnieje możliwość 

przebudowy drogi, albo właściwe zaplanowanie drogi za „Biedronką”. Bo nie mówimy o ciągu 

tym rowerowo- pierwszym, tylko z tyłu za „Biedronką”. Nie wiem jak tam jest na mapach, ale 

chyba to jest obszar jednak naszej Gminy. Tamtędy, bo naprawdę lewoskręt z osiedla w kierunku 

„Biedronki”, który w tej chwili funkcjonuje, uciążliwy jest dla podróżujących w stronę Jelcza, ale 

także niebezpieczny dla tych osób, które zjeżdżają. Pan radny, Przewodniczący Krzysztof 

Woźniak może potwierdzić, jako strażak bardzo często uczestniczy w akcjach uprzątania 



9 

 

samochodów, które uległy kolizji i tam się cały czas coś dzieje. To jest bardzo, bardzo 

niebezpieczne. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Piórko. Proszę.  

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko –  pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo. Na dzień dzisiejszy ten wariant 

nie jest rozważany. Musimy wpierw przebudować to, co mamy, wybudować rondo i dopiero 

możemy, w dalszej kolejności, zastanawiać się nad rozwiązaniem tego problemu. Bo to by 

wymagało uzgodnienia również z „Biedronką” wjazdu. Bo „Biedronka”, czy ten sklep, dostał 

uzgodnienie zjazdu z ulicy, która jest zarówno dostaw, jak i klientów. Tak że to na dzisiaj nie jest 

rozważane. Niewykluczone, że kiedyś do tego wrócimy. Dziękuję.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję. Czy w tym punkcie ktoś z Państwa chciałby jeszcze zabrać głos? 

Nie widzę. Przechodzimy w takim razie do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem 

tej uchwały, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał, proszę 

podnieś rękę i nacisnąć przycisk. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oławskiemu na realizację zadania 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1551D ul. Oławskiej wraz ze skrzyżowaniem z drogą gminną nr 111154D ul. 

Belgijska na małe rondo w m. Jelcz-Laskowice”. 

  

Wyniki głosowania 

 

ZA: 21 (jednogłośnie) 

- uchwała została podjęta –  

 

Wyniki imienne: 
 

ZA (21) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert Jadczak, Joanna 

Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek 

Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, Michał 

Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski. 

 

UCHWAŁA NR XXXV.311.2021  

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU - LASKOWICACH 

z dnia 30 czerwca 2021 r. 

w sprawie : udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oławskiemu na realizację zadania " Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1551D ul. Oławskiej wraz ze skrzyżowaniem z drogą gminną nr 111154D ul. Belgijska 

na małe rondo w m. Jelcz-Laskowice" 

Od. pkt 4 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do punktu nr 4. Sprawa dotyczy przebudowy drogi 

powiatowej numer 1541D w miejscowości Chwałowice, ul. Szkolna w kierunku Dębiny.  

Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego projektu uchwały? Nie widzę. 

Przechodzimy w takim razie do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem tej 

uchwały, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał, proszę 

podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oławskiemu na realizację zadania 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1541D m. Chwałowice – ul. Szkolna w kierunku Dębiny”.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 21 (jednogłośnie) 

- uchwała została podjęta –  
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert Jadczak, Joanna 

Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek 

Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, Michał 

Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 

 

UCHWAŁA NR XXXV.312.2021  

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU - LASKOWICACH 

z dnia 30 czerwca 2021 r. 

w sprawie : udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oławskiemu na realizację zdania "Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1541D m. Chwałowice - ul. Szkolna w kierunku Dębiny" 

Od. pkt 5 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do punktu nr 5. Uchwała dotyczy przebudowy drogi 

powiatowej nr 1547D - droga 396 w miejscowości Wójcice, droga 1537D długości 1 km 

nawierzchni.  

Czy w sprawie tego projektu uchwały ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. 

Przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem tej uchwały, proszę 

podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał, proszę podnieść rękę  

i nacisnąć przycisk. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oławskiemu na realizację zadania 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1547D – droga 396 w m. Wójcice, droga 1537D długości 1,0 km nawierzchni”.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 21 (jednogłośnie) 

- uchwała została podjęta –  

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (21) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert Jadczak, Joanna 

Kamińska, Karolina Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek 

Mikołajczyk, Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, Michał 

Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski. 

 

UCHWAŁA NR XXXV.313.2021  

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU - LASKOWICACH 

z dnia 30 czerwca 2021 r. 

w sprawie : udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oławskiemu na realizację zadania " Przebudowa 

drogi powiatowej nr 1547D - droga 396 w m. Wójcice, droga 1537D długości 1,0 km. nawierzchni" 

Od. pkt 6 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do punktu nr 6: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Oławskiemu na realizację zadania „Wspieranie elektronicznego 

naboru do szkół ponadpodstawowych”.  

Czy w sprawie tego projektu uchwały ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. 

Przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem tej uchwały, proszę 

podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał, proszę podnieść rękę  

i nacisnąć przycisk. 
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Głosowano w sprawie: 

 

podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oławskiemu na realizację zadania 

„Wspieranie elektronicznego naboru do szkół ponadpodstawowych”. 

  

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20 (jednogłośnie)  

BRAK GŁOSU: 1 

- uchwała została podjęta –  

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (20) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert Jadczak, Joanna 

Kamińska, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek Mikołajczyk, 

Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, Michał Wolski, 

Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Karolina Kolado (radna nie brała udziału w głosowaniu z powodu problemów technicznych) 

 

UCHWAŁA NR XXXV.314.2021  

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU - LASKOWICACH 

z dnia 30 czerwca 2021 r. 

w sprawie : udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Oławskiemu na realizację zadania " Wspieranie 

elektronicznego naboru do szkół ponadpodstawowych" 

Od. pkt 7 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy w takim razie do puntu nr 7: Przyjęcie protokołów z obrad:  

a) XXVIII Sesji Rady Miejskiej,  

b) XXIX Sesji Rady Miejskiej, 

c) XXX Sesji Rady Miejskiej.  

Będziemy głosować to osobno. 

Od. ppkt a) – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – czy są jakieś uwagi do protokołu z punktu „a”? Protokół z XXVIII Sesji 

Rady Miejskiej? Nie widzę. W takim razie przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych 

jest za przyjęciem protokołu, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw, 

kto się wstrzymał, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

przyjęcia protokołu z obrad XXVIII Sesji Rady Miejskiej 

  

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20 (jednogłośnie) 

BRAK GŁOSU: 1 

- protokół z obrad XXVIII Sesji Rady Miejskiej został przyjęty - 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (20) 
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Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert Jadczak, Joanna 

Kamińska, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek Mikołajczyk, 

Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, Michał Wolski, 

Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Karolina Kolado (radna nie brała udziału w głosowaniu z powodu problemów technicznych) 

Od. ppkt b) – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – protokół z XXIX Sesji Rady Miejskiej. Czy ktoś od tego protokołu  

z Państwa radnych ma jakieś uwagi? Nie widzę. Przechodzimy do gotowania. Kto z Państwa 

radnych jest za przyjęciem tego protokołu, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

przyjęcia protokołu z obrad XXIX Sesji Rady Miejskiej. 

  

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20 (jednogłośnie) 

BRAK GŁOSU: 1 

- protokół z obrad XXIX Sesji Rady Miejskiej został przyjęty - 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (20) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert Jadczak, Joanna 

Kamińska, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek Mikołajczyk, 

Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, Michał Wolski, 

Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Karolina Kolado (radna nie brała udziału w głosowaniu z powodu problemów technicznych) 

Od. ppkt c) – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – podpunkt „c” punktu 7: protokół z XXX Sesji Rady Miejskiej.  

Czy ktoś z Państwa ma jakieś uwagi do tego protokołu? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu XXX Sesji Rady Miejskiej, proszę podnieść 

rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał, proszę podnieść rękę i nacisnąć 

przycisk. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

przyjęcia protokołu z obrad XXX Sesji Rady Miejskiej. 

  

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20 (jednogłośnie) 

BRAK GŁOSU: 1 

- protokół z obrad XXX Sesji Rady Miejskiej został przyjęty - 

 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (20) 
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Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Łukasz Dudkowski, Janina Hernas, Robert Jadczak, Joanna 

Kamińska, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek Mikołajczyk, 

Michał Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, Michał Wolski, 

Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Karolina Kolado (radna nie brała udziału w głosowaniu z powodu problemów technicznych) 

Od. pkt 8 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do punktu nr 8: Informacje i komunikaty Przewodniczącej.  

Proszę Państwa, ja mam takie dwa krótkie komunikaty. Mianowicie, pan radny Tadeusz Babski 

przekazał projekt uchwały w ramach inicjatywy uchwałodawczej. Projekt pana radnego Babskiego 

dotyczy wprowadzenia na terenie miasta i gminy Jelcz-Laskowice programu w "Jelczańskie 

Becikowe”, - cytat -  „Proszę przedstawić powyższą propozycję Radzie pod głosowanie w jak 

najszybszym z możliwych terminów".  

I tutaj pan radny dołączył projekt uchwały. I ja, proszę Państwa, skierowałam pismo do pana 

Burmistrza Jelcza-Laskowic , cytat – „Na podstawie § 24 ust. 3 Statutu Gminy Jelcz-Laskowice 

przekazuję projekt uchwały wniesiony w dniu 23 czerwca 2021 roku w ramach inicjatywy 

uchwałodawczej przez radnego Tadeusza Babskiego, w celu:  

- sporządzenia analizy prawnej,  

- wydania opinii przez Skarbnika Miasta i Gminy, 

- zajęcia stanowiska przez pana Burmistrza.  

To jest jeden komunikat. 

I drugi. Mianowicie, ja już to mówiłam wczoraj na komisji, ale jeszcze powtórzę, bo co prawda 

byli prawie wszyscy, ale jednak nie. Planowany termin sesji w lipcu to 30 dzień lipca. Jest to 

termin ustalony z panem Burmistrzem Bogdanem Szcześniakiem. Informuję o tym Państwa, 

dlatego, że będzie to sesja absolutoryjna. Przepisy prawne pozwoliły na to, aby absolutorium było 

rozpatrywane w terminie jednego miesiąca jakby później, czyli do końca lipca. I pan Burmistrz 

jakby zdecydował i prosi o to, aby w tym terminie była sesja.  

Jeżeli chodzi o pytanie, które się pojawiło wczoraj też na komisji, kiedy będzie komisja, to tak, jak 

wczoraj powiedziałam, pomiędzy 23, a 30, bo 23 lipca muszą wyjść materiały na tą sesję 30  

i prawdopodobnie będzie to 27 lub 28. Odpowiednio wcześniej Państwo zostaniecie 

poinformowani. I to jest tyle moich komunikatów. Dziękuję bardzo. 

Od. pkt 9 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do punktu nr 9: Informacja Burmistrza o działaniach 

podejmowanych pomiędzy sesjami Rady Miejskiej. 

Oddaję głos Panu Burmistrzowi Romualdowi Piórko. Proszę uprzejmie. 

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo. Burmistrz, od ostatniej sesji, 

podjął następujące decyzje. I tak, 31 maja bieżącego roku powołał komisję konkursową do 

wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora Przedszkola nr 1 w Jelczu-Laskowicach, wraz  

z wyznaczeniem przewodniczącego tej komisji.  

W dniu 9 czerwca Burmistrz nie skorzystał z prawa pierwokupu działki nr 21 AM-4,  

o powierzchni 701 m
2 
, w obrębie ewidencyjnym Jelcz. 

 I również w dniu 9 czerwca Burmistrz nie skorzystał z prawa pierwokupu działki nr 736/1 AM-1, 

o powierzchni 696 m
2
, położonej w Miłoszycach.  

Również w dniu 15 czerwca Burmistrz nie skorzystał z prawa pierwokupu działki nr 682/ 35  

AM-1, o powierzchni 1041 m
2
 w Dziuplinie. 

I w dniu 21 czerwca Burmistrz wydał zarządzenie w sprawie zmian w zarządzeniu  

nr BN.0050.643.2021 w sprawie budżetu obywatelskiego miasta i gminy Jelcz-Laskowice na 2022 

rok i odwołał pana Dariusza Koprowskiego ze składu tego zespołu, a powołał mnie do skład tego 

zespołu jako przewodniczącego tego zespołu.  

W dniu 21 czerwca bieżącego roku Burmistrz powierzył stanowisko Dyrektora Przedszkola 

Publicznego nr 1 w Jelczu-Laskowicach pani Iwonie Mokrogulskiej- Kopytek od dnia 1 września 

2021 i do 31 sierpnia 2026 roku.  
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W dniu 22 czerwca bieżącego roku Burmistrz wydał zarządzenie dotyczące objęcia udziałów  

w spółce gminnej Przychodnia Rejonowo - Specjalistyczna sp. z o.o. w Jelczu-Laskowicach,  

w wysokości 50.000 zł.  

W dniu 22 czerwca również Burmistrz wydał zarządzenie w sprawie pokrycia strat w spółce 

Miejsko-Gminne Centrum Sportu i Rekreacji za rok 2019 w kwocie 1.305.086,02 zł.  

Kolejne zarządzenie Burmistrza, z 24 czerwca, o przeznaczeniu nieruchomości do sprzedaży. 

Burmistrz przeznaczył do sprzedaży w trybie bezprzetargowym nieruchomość gruntową, działka 

18/11 AM-37 w Laskowicach, o powierzchni 181m. Sprzedaży dokonuje się w celu poprawy 

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej.  

I kolejne zarządzenie o nabyciu nieruchomości. Burmistrz wyraził zgodę na nieodpłatne nabycie 

do Gminnego Zasobu Nieruchomości położonej w obrębie ewidencyjnym Brzezinki, gmina Jelcz-

Laskowice, to jest działki nr 1/18 o powierzchni 8133 m
2
 i numer 61/4 o powierzchni 1000 m

2
. 

Działki te są przeznaczone na cele komunikacyjne i poprawy warunków komunikacyjnych  

w miejscowości Brzezinki i to nabycie ma być w formie nieodpłatnej.   

Tyle. Pozostałe zarządzenia są przedmiotem obrad dzisiejszy sesji. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś pytania co do 

kwestii, które poruszył pan Burmistrz Piórko? Nie widzę. W takim razie, proszę Państwa, 

przechodzimy do kolejnego punktu. 

Od. pkt 10 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – punkt nr 10: Sprawy samorządowe.  

Czy pan radny Rygielski zgłasza się do punktu sprawy samorządowe?  

Dobrze. Proszę Państwa, ja tak uznaję, bo do tamtego punktu się nikt nie zgłosił.  

Bardzo uprzejmie proszę, w kolejności: pan radny Tomasz Rygielski, pan Przewodniczący 

Ireneusz Stachnio, pan radny Julian Kozłowski. Proszę.  

Czy pan radny Rygielski mnie słyszy?  

Proszę Państwa, proponuję, żeby głos zabrał w tej chwili pan Przewodniczący Ireneusz Stachnio,  

a na pana radnego Rygielskiego poczekamy. Proszę bardzo oddaję głos. Pan Przewodniczący 

Stachnio. 

V-ce Przewodniczący R.M. Ireneusz Stachnio - bardzo dziękuję pani Przewodnicząca. Szanowni Państwo, Panie 

Burmistrzu, Państwo radni. Mam trzy sprawy do poruszania. I pierwsza w zasadzie jest związana 

z propozycją złożoną przez pana radnego Tadeusza Babskiego, a więc „Jelczańskie Becikowe”. 

Na pewno jest to bardzo fajna propozycja, która jest związana ze środkami finansowymi, które na 

pewno w jakiś sposób polepszą sytuację młodych rodzin i rodzących się dzieci, ale jednocześnie 

też zwiększą populację w naszej gminie, czyli przyczynią się do wzrostu demograficznego.  

I właśnie, w nawiązaniu do tej propozycji, chciałbym, Szanowni Państwo, zwrócić uwagę na 

nasze szkoły. Mamy w naszym mieście trzy szkoły i no właśnie, sytuacja w tych szkołach 

lokalowa jest fatalna. Zarówno „dwójka”, która zaczyna się za chwilę borykać, będzie się z 

dwuzmianowością. „Trójka”, gdzie dzieci z klas siódmych i ósmych dowożone są do budynku 

przy ul. Prusa. Także warunki lokalowe w szkole na Osiedlu Hirszfelda są no fatalne. Brak sali, 

sala w zasadzie gimnastyczna, gdzieś tam w piwnicach. Ale w swojej wypowiedzi chciałbym się 

skoncentrować na w szkole PSP nr 1, czyli szkole, która znajduje się na Osiedlu Laskowice. 

Szanowni Państwo, nadszedł czas, gdzie za chwilę będziemy tę szkołę budować. Chciałem 

Państwu tylko przypomnieć, że walka o tę szkołę, walka o rozbudowę tej szkoły, w zasadzie trwa 

już 10 lat. Chciałbym Państwu taki krótki rys historyczny przedstawić o roli radnych i Komisji 

Oświatowej i Komisji Rozwoju Gospodarczego , no właśnie, jakby w koncepcji rozwoju szkoły. 

Wnioski o rozbudowę szkoły w zasadzie są składane od 10 lat przez mieszkańców, przez radnych, 

były to wnioski indywidualne. I finalizacja tych starań po raz pierwszy jakby odbyła się w 2014 

roku, w lipcu dokładnie, gdzie na wspólnym posiedzeniu dwóch komisji, Komisji Kultury, 

Oświaty, Sportu i Zdrowia oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów został wypracowany 

wspólny wniosek o treści: komisje wnioskują o zabezpieczenie w budżecie na 2015 rok środków 

finansowych na wykonanie projektu budowy, rozbudowy Publicznej Szkoły Podstawowej im. 

Maratończyków Polskich w Miłoszycach z uwzględnieniem filii wyżej wymienionej szkoły przy 

ul. Świętochowskiego w Jelczu-Laskowicach. Wtedy jeszcze szkoła, którą mamy tutaj na osiedlu, 

była filią szkoły w Miłoszycach, w tej chwil już jest samodzielną jednostką organizacyjną i w tej 

chwili to jest Publiczna Szkoła Podstawowa nr 1 w Jelczu-Laskowicach.  
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Niestety w projekcie budżetu na 2015 rok nie uwzględniono tego zadania, w ogóle zostało to 

pominięte. Dlatego w styczniu 2015 roku radni z Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Zdrowia 

złożyli ponownie wniosek dotyczący rozbudowy tejże szkoły i wniosek został także przyjęty, 

także w styczniu przez Komisję Finansów i Rozwoju Gospodarczego. Radni tej komisji 

pozytywnie zaopiniowali wniosek i skierowali do Burmistrza prośbę o autopoprawkę. Niestety 

autopoprawka nie została zgłoszona i znowu jakby rozbudowa szkoły została odsunięta.  

W lipcu 2015 roku mieszkańcy głównie okręgu obwodu, który obejmuje ta szkoła, czyli Osiedle 

Laskowice, plus niemalże wszystkie wioski, które są jakby przy Osiedlu Lasowice, złożyli 

wniosek poparty kilkuset podpisami, wniosek budżetowy do budżetu na 2016 rok o rozbudowę 

szkoły. Niestety znowu ten wniosek nie został przez pana Burmistrza uwzględniany.  

Ale wtedy to Burmistrz Szczęśniak obiecał nam i dał słowo, w którym powiedział, że rozbudowa 

szkoły, Publicznej Szkoły Podstawowej nr 1 rozpocznie się, gdy zostanie ukończona rozbudowa 

szkoły w Miłoszycach.  

Szanowni Państwo, właśnie nadszedł okres w tej chwili taki, że tam już kończymy w zasadzie 

inwestycję, za chwilę rozpoczniemy inwestycję: rozbudowa szkoły PSP 1.  

I teraz mam taką prośbę do pana Burmistrza, do przewodniczących komisji, dwóch, w zasadzie 

dwóch władnych komisji, które są jakby zainteresowane rozbudową szkoły, a więc to będzie 

Komisja Kultury Oświaty, Sportu i Zdrowia oraz komisja finansowa, czyli Komisja Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów o to, aby wspólnie z Burmistrzem pochylić się nad koncepcją 

rozbudowy budynku Szkoły Podstawowej nr 1.  

Zapewne pani Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 1, czyli pani Dyrektor Engel złożyła panu 

Burmistrzowi swoją koncepcję rozbudowy, czyli ilość sal, rozmieszczenie ewentualne tych sal. 

My tego nie wiemy jako radni. Pan Burmistrz pewnie ma swoją koncepcję rozbudowy.  

I, panie Burmistrzu, a także przewodniczący tych komisji, ja proponuję nawiązanie współpracy 

tak, aby radni tych komisji i ewentualnie radni, którzy są w innych komisjach, a chcieliby 

uczestniczyć w... No właśnie, może nie w planowaniu, ale w przedyskutowaniu koncepcji 

rozbudowy tej szkoły pod kątem demograficznym, czyli rozbudowy takiej, aby zapewniła 

jednozmianowość w tej szkole oraz aby nie było takiej sytuacji, że za kilka lat będziemy się 

zastanawiać nad kolejną rozbudową albo nad budową kolejnego budynku, bo się okaże, że ta 

szkoła będzie za mała. PSP 1 ma dogodne warunki do rozwoju, ponieważ obszar wokół tej szkoły 

jest duży, można dobudować, można nadbudować zarówno sale lekcyjne, jak i halę sportową, 

nowoczesną, większą od tej, która w tej chwili się znajduje. Dlatego, panie Burmistrzu  

i przewodniczący komisji, proszę o nawiązanie współpracy, aby wszyscy radni mogli zapoznać się 

przed przyjęciem planu, przed przyjęciem uwarunkowań prawnych, a więc pozwolenia na budowę 

i ewentualnej budowę, żebyśmy mogli swoją opinię w sposób taki – no powiedzmy – w sposób 

prawny wyrazić. Tak, abyśmy podyskutowali na ten temat, bo myślę, że wszyscy się zgodzimy  

z tym, że jeżelibyśmy...  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – panie Przewodniczący, przepraszam bardzo, proszę zmierzać do końca. 

V-ce Przewodniczący R.M. Ireneusz Stachnio - tak, już kończę. Żebyśmy wszyscy mieli, no tę możliwość 

właśnie wypowiedzenia się. Reprezentujemy mieszkańców naszej gminy, reprezentujemy 

mieszkańców obwodu, do którego należą rodzice i uczniowie tejże szkoły. To jest pierwsza rzecz. 

  I teraz dwie króciutkie następne. Panie Burmistrzu Piórko ...  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – panie Przewodniczący, ja tylko mam taką prośbę, mamy osiem minut pana 

wypowiedzi. Bardzo Państwa proszę, żebyśmy się trzymali tych takich ustaleń, że ta pierwsza 

wypowiedź, to jest w granicach pięciu minut, bo po prostu sesje się nam bardzo przedłużają. 

Proszę uprzejmie, proszę kontynuować.  

V-ce Przewodniczący R.M. Ireneusz Stachnio - dosłownie minutę. Panie Burmistrzu, łącznik Treski – 

Gimnazjalna, Treski w tej chwili jest, w zasadzie roboty się już kończą budowlane drogi. Odcinek 

jest gminny, w pewnym momencie jest odcinek kolejowy. W jaki sposób będzie przeprowadzona 

organizacja ruchu i organizacja bezpieczeństwa osób przejeżdżających przez przejście?  

I drugie chyba już do Burmistrza Szponara. Panie Burmistrzu, złożyłem do pana pismo w maju 

dotyczące odnowienia tablicy ofiar Katynia przy Rondzie Ofiar Katynia oraz tablicy informującej 

o tym rondzie. Do tej pory nie uzyskałem odpowiedzi. Gdyby pan mógł powiedzieć, na jakim 

etapie znajduje się realizacja wniosku, czy mojej prośby, która była prośbą dużej grupy 

mieszkańców Jelcza-Laskowic? Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Romuald Piórko. Proszę.  

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo. Ja nie będę się odnosił do tej 

takiej przydługiej wypowiedzi pana radnego Stachnio na temat rozbudowy szkoły. Natomiast chcę 

powiedzieć, że rzeczywiście pan Burmistrz Szczęściak obiecał i słowa dotrzymuje. Kończy się 
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rozbudowa szkoły w Miłoszycach, będzie się zaczynała rozbudowa szkoły w Osiedlu Laskowice. 

Tylko tutaj, proszę Państwa, ja chcę zwrócić Państwu uwagę na jedną rzecz. Wszyscy mówimy,  

a tutaj dużo dzieci, a coś tam, gdzieś tam i tak dalej, bo ta szkoła musi być wielka, ogromna,  

a może i przeogromna. Proszę Państwa, to nie o to chodzi, czy ma być taka, czy inna. Ja się 

opieram na danych demograficznych i dzieci urodzone od 2014 roku, które będą pierwszymi, 

które pójdą do klasy pierwszej, jest je całe dwa oddziały przypisane do tej szkoły. I tak to się 

zmniejsza. Później, w tym okresie między 2014, a 2020, w środku jest półtora oddziału nie całe.  

A, proszę Państwa, urodzonych dzieci w 2020 roku, które za 7 czy za 6 lat przyjdą do tejże szkoły, 

jest tylko 17. I to, żebyście Państwo nie szli w tę maszynę rozbudowania, rozdmuchania – to jest 

jedna sprawa. 

Jutro jest spotkanie Burmistrza Naczelnego, pani Dyrektor Engel i mnie w sprawie koncepcji, czy 

wstępnej koncepcji tejże szkoły. No bo rozmawiał pan Burmistrz z panią Dyrektor i zarzucił 

pewne rzeczy, że takie są no dużo za duże. Pani Dyrektor powiedziała: a bo i tak Burmistrz coś 

wykreśli. Ja nie chciałbym się bawić na zasadzie wykreślić, czy nie wykreślić, bo to nie są klocki 

Lego, że można rozłożyć i złożyć. Ja bym chciał, żebyśmy do tego wszyscy podeszli normalnie, 

bo to jest inwestycja rzędu kilkunastu milionów złotych. Wchodząc w taką inwestycję, która jest 

potrzebna, co nie ulega wątpliwości, tylko że jeżeli wejdziemy z takim potężnym rozmachem, ona 

się później okaże, że w połowie jest pusta, to będą, że tak powiem, nie zrobimy czegoś innego, 

może równie niepotrzebnego. Stąd będziemy jutro prawdopodobnie się spotykać i będziemy 

ustalać takie szczegóły.  

Również propozycja hali 20 x 40, proszę Państwa, to jest pełnowymiarowa hala do gier co 

najmniej piłki ręcznej, bo takie jest boisko proszę Państwo. Dużą salę gimnastyczną, co jest 

bezsporne, oczywiście wszyscy potwierdzicie, jest w Szkole Podstawowej nr 2. A ta sala, o polu 

do ćwiczeń, ma 12 x 24 i taką samą salę bym widział w Szkole Podstawowej nr 1. Oczywiście nie 

wliczamy w to magazynków, zaplecza sanitarnego i tak dalej. Tak że te parametry rozbudowy 

szkoły muszą być realne, i co do tego nie ma najmniejszych wątpliwości i mam taką nadzieję, że 

lada moment ustalimy, co my chcemy. Bo również nie może być gabinet pielęgniarki, logopedy, 

lekarza i tak dalej, 5 czy 6 gabinetów w szkole. No proszę Państwa, w przychodni tyle nie ma,  

a w szkole będzie. Tak że chciałbym tutaj, żebyśmy wszyscy zachowali zdrowy rozsądek co do, 

że tak powiem, do projektu rozbudowy szkoły. Bo to inwestycja – tak jak powiedziałem -  

kilkunastu milionów złotych. Ale tak, jak powiedziałem, będzie w tym roku zlecony na pewno 

projekt. Mam nadzieję, że w przyszłym roku rozpoczniemy realizację i to z takim dużym 

rozmachem, żeby to skończyć w 2023 roku, żeby rozbudowę tej szkoły zakończyć - to jest jedno  

i odpowiedź na pierwszą część wystąpienia.  

Łącznik Treski, przejazd kolejowy. Proszę Państwa, ja wystąpiłem już do PKP PLK, żeby 

naprawili przejazd kolejowy. No proszę Państwa, informacje są tak średnio dobre, bo jest 

projektowana modernizacja linii kolejowej Wrocław - Brochów, Opole - Groszowice i na pewno 

w tej modernizacji ten przejazd będzie modernizowany, będzie. Robimy wszystko, łącznie z 

dyrektorem tu oddziału wrocławskiego PKP PLK, żeby ten przejazd … podnieść mu kategorię 

bezpieczeństwa. Na dzień dzisiejszy będzie to, co jest, czyli oznakowany tak, jak jest i tylko tyle, 

i aż tyle, i (…). Korzystający po zdaniu tej inwestycji Treski i tego łącznika no będą musieli, tak 

jak wszędzie, zachować na przejazdach kolejowych szczególną ostrożność. Tyle, dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Jeszcze jedno pytanie, tak. 

Z-ca Burmistrza Marek Szponar - jeżeli można pani Przewodnicząca. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – pan Burmistrz Marek Szponar. Proszę.  

Z-ca Burmistrza Marek Szponar - dziękuję serdecznie. Pani przewodnicząca, Wysoka Rado. Odpowiadając na 

pytanie pana Przewodniczącego Stachnio, ta odpowiedź będzie pozytywna panie radny. Przedłuża 

się co prawda, ponieważ tak się składa, że niestety ta tablica była stawiana bez jakichkolwiek zgód 

czy uzgodnień. Natomiast myślę, że lada moment powinniśmy dostać zgodę autora tej tablicy, 

wykonawcy tej tablicy, na prawa autorskie. I po otrzymaniu zgody na prawa autorskie, bo to jest 

warunek czegokolwiek odnawiania, żeby pozostawić tę tablicę w niezmienionej formie i treści, 

firma tutaj lokalna podejmie się próby odnowienia i tak, jak mówię, to powinno być już na dniach, 

ta zgoda. Co prawda pracownia, która wykonywała tę tablicę, obiecywała tę zgodę nam przekazać 

już dobre dwa, trzy tygodnie temu, no niestety do nas nie trafiła. Będę ponownie kontaktował się, 

żeby ostatecznie ta zgoda faktycznie do nas trafiła i jeżeli otrzymamy tę zgodę, to myślę, że to 

będzie kwestia dwóch do trzech tygodni, żeby tę tablicę odnowić zgodnie z jej charakterem  

i wyglądem. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję. Ad vocem pan Przewodniczący Stachnio.  
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V-ce Przewodniczący R.M. Ireneusz Stachnio - bardzo dziękuję. Bardzo dziękuję panu Burmistrzowi 

Szponarowi za takie podejście do sprawy. Natomiast do Burmistrza Piórki. Panie Burmistrzu, 

chciałbym tak przypomnieć, że do czasu, jak pan Burmistrz Szczęśniak nam obiecał, złożył słowo, 

deklarację, że tak szkoła będzie rozbudowywana, to na komisjach oświaty zawsze padał argument 

właśnie demograficzny, czyli baku dzieci. Ale w tej chwili mamy trzyzmianowość w zasadzie  

w „Jedynce”, gdzie dzieci będą wychodzić małe o godzinie 18.00, a być może nawet 19.00  

ze szkoły i tam też nie było dzieci. Dzieci są, rozwijamy się, mieszkańcy roz... Nie, bo powiem 

brzydko, ale dbają o potomnych i rozwija nam się urbanistycznie nasza gmina. Szkoły 

dotychczasowe, czyli „Trójka” i „Dwójka” w zasadzie już są zapchane. Panie Burmistrzu, jest 

okazja podejść do tego w sposób profesjonalny, a więc spotkać się radnymi, bo to my mamy tutaj 

też coś do powiedzenia, reprezentujemy swoich mieszkańców, spotkać się z radnymi, 

przedstawisz koncepcję pani Dyrektor, przedstawić pani koncepcję pana Burmistrza. I tak, 

abyśmy wiedzieli, na czym stoimy. Czy jest rozmach, czy nie - nie wiem. Nie znamy tych 

koncepcji. Panie Burmistrzu, proszę o inicjatywę i zorganizowanie tych spotkań. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję. Pan Burmistrz Piórko. Proszę. 

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo. To, co już na końcu w swoim, że 

tak powiem, wystąpieniu pan radny odniósł, wpierw musi być w koncepcjach ustalona z tymi,  

co wiedzą, o co chodzi i to można dopiero dawać do publicznej wiadomości. Bo ja sobie, proszę 

Państwa, nie wyobrażam tego, że spotkamy się w 21 radnych, rada rodziców, grono pedagogiczne 

szkoły podstawowej, na pewno w tym roku ogłosimy przetarg na projekt. Życzę powodzenia.  

To jest jedno. A dwa, panie radny, to jak pan Burmistrz obiecał … No ja podaję panu na 

podstawie danych statystycznych ilość dzieci, a nie na podstawie tego, co ktoś słyszał i czy 

płodność wzrasta, czy nie, to nie ma żadnego znaczenia. Statystyki mają to do siebie, że 1 to 1, 5 

to 5, proszę Państwa. Jeżeli szkole do rozbudowy, przy 10 dzisiaj czy 11 klasach dobudujemy 

jeszcze raz tyle, no to opowiadanie o trzech czy czterech zmianach, panie radny, no troszeczkę 

darujmy sobie. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. W kolejności pan radny Julian Kozłowski. Proszę. 

Radny Julian Kozłowski - dziękuję pani Przewodnicząca. Ja mam pytanie do pana Burmistrza odnośnie świetlic. 

Czy jest jakiś plan uruchomienia tych świetlic, bo one są zamknięte ponad rok. Pandemia nieco 

przysiadła, więc pytanie, czy będą otwarte, jakie kryteria ewentualnie będą stosowane do tego, 

żeby te świetlice otworzyć? Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję. Pan Burmistrz Piórko. 

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo. Na dzień dzisiejszy świetlice są 

zamknięte. Jak będą wytyczne ogólnopolskie, co do otwarcia tego typu obiektów, to te świetlice 

będą otwarte. Dzisiaj te świetlice, jeżeli się przepisy nie zmienią, nie zakładamy ich otwarcia. 

Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję. W kolejności pani radna Joanna Kamińska. Proszę.  

Radna Joanna Kamińska - ja mam tylko dwa krótkie pytania. Jedno dotyczy, jak odległe są prace dotyczące 

remontu dachu na świetlicy w Wójcicach? I podobne pytanie, czas rozpoczęcia budowy boiska 

wielofunkcyjnego przy szkole. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję. Pan Burmistrz Piórko. Proszę bardzo.  

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, odpowiadając na pytanie. Jest już prawie połowa 

sukcesu, umowa ze współwłaścicielem jest podpisana, poszedł wniosek o ogłoszeniu przetargu. 

Tak że myślę, że pod koniec lipca wyłonimy wykonawcę i zaczynamy robotę.  

Natomiast na drugie pytanie, to pan Burmistrz Szponar. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Marek Szponar. Proszę.  

Z-ca Burmistrza Marek Szponar -  ja myślę, że powinniśmy przystąpić lada moment do rozpoczęcia budowy, 

właściwie do działań przetargowych związanych z budową boiska. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. W kolejności pan radny Tomasz Rygielski. 

Radny Tomasz Rygielski - kłaniam się. Czy teraz mnie słychać?  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – tak, słychać pana. Proszę. 

Radny Tomasz Rygielski - bardzo dziękuję. Szanowna pani Przewodnicząca, panowie radni i panowie 

burmistrzowie. Ja mam, to są chyba dwa pytania, jedno pytanie, a drugi taki apel do pana 

Burmistrza Szponara. Pierwszy to jest związany z odkomarzaniem. Otóż znalazłem informacje  

o działaniach związanych z odkomarzaniem na obszarze miasta i przyległych miejscowości. 

Pytanie moje jest takie, czy i kiedy przewidziane jest odkomarzanie takich miejscowości czy tych 

obszarów miejscowości Minkowice, Miłocice, Biskupice, Wójcice? - to jest pytanie. I druga rzecz 

jest taka. Wczoraj na komisji podnoszony był temat przez i radnych, i pana Burmistrza, były takie 

głosy związane z komunikacją miejską, czy miejsko-gminną. Były też, cytowała pani 
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Przewodnicząca głos mieszkańca. Pan Burmistrz Szponar poinformował nas wczoraj, że po 

otrzymaniu danych z PKS-u, dotyczących obłożenia poszczególnych linii kursów, pochyli się nad 

kwestią ewentualnych korekt rozkładu jazdy. Ja nie wiem, jak wygląda sytuacja w mieście, więc 

no będę w zasadzie tylko apelował w imieniu mieszkańców terenów wiejskich, a w szczególności 

tej tak zwanej „Ściany Wschodniej”, czyli wschodniej strony gminy, wsi, których mieszkańcy 

raptem rok temu doczekali się  tejże komunikacji, dzięki której mają no nieskrępowane - można 

powiedzieć - nieskrępowaną możliwość dotarcia do miasta. Szczególnie jest to istotne dla osób 

starszych. I apeluję tutaj o to, żebyśmy nie wylali dziecka z kąpielą, jeśli chodzi o ewentualne 

korekty, bo skoro wydostaliśmy mieszkańców tych wsi, można powiedzieć w pewnym sensie  

z wykluczenia komunikacyjnego, to prosiłbym o to, żebyśmy rozważnie podchodzili do 

ewentualnej korekty rozkładu jazdy, o której wspominał pan Burmistrz Szponar na wczorajszej 

komisji. Bardzo dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Marek Szponar. Proszę.  

Z-ca Burmistrza Marek Szponar -  pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, panie radny. Od tego roku nasza Gmina 

realizuje taki wewnętrzny program dotyczący walki z komarami i tak prawdę mówiąc, on jest 

oparty o kilka elementów bardzo istotnych – myślę -  skutecznym  uporaniu się z tym problemem. 

Zaczynamy właściwie tym podstawowym, to jest monitoring. Jest odpowiednia osoba, która 

faktycznie bada wszystkie miejsca na terenie gminy, gdzie potencjalnie jest właśnie zagrożenie 

większego występowania komarów i na podstawie tego monitoringu od praktycznie kwietnia 

podejmujemy działania związane z opryskami. I są to opryski agrolotnicze, ale te podstawowe to 

są naziemne. I w kwietniu już wykonaliśmy kilka oprysków biologicznych, które miały na celu 

zniszczenie samych larw komarów. Ten oblot, który miał miejsce ostatnio, w poniedziałek  

i dotyczył głównie tych miejsc właśnie, gdzie okazało się, że występują w największym stopniu 

już osobniki dorosłe, został wykonany metodą agrolotniczą i chemicznie. Proszę Państwa no, też 

musimy podchodzić do całej sprawy bardzo ostrożnie, ponieważ zabijając komary, niestety też 

chemia zabija wszystkie dzikie owady, które są pożyteczne i potrzebne, więc powinniśmy 

naprawdę bardzo rozważnie ten środek stosować. On co prawda jest bardzo bezpieczny dla ludzi, 

niemniej jednak faktycznie zagraża wszystkim owadom, nie tylko pszczołom. Jeśli chodzi  

o pszczoły, problem z pszczołami jest o tyle mniejszy, że teoretycznie do 20.00 pszczoły powinny 

wrócisz już do pasiek swoich z oblotów. Natomiast no niestety takiego pojęcia, jak pasieki, nie 

mogą znać owady dziko żyjące i niestety ten środek w dużym stopniu je po prostu zabija. 

Natomiast jeśli chodzi o pozostałe miejscowości naszej gminy, ten oblot będzie robiony w tym 

momencie, kiedy faktycznie ten monitoring, a on się odbywa właśnie w tym tygodniu, potwierdzi 

te miejsca występowania komarów właśnie czy to w Biskupicach, czy to w Wójcicach i wtedy  

w bardzo krótkim czasie, bo umowę mamy podpisaną, zostanie zadysponowany samolot w celu 

oprysków chemicznych. Natomiast na pewno nie możemy doprowadzić i nie jesteśmy w stanie 

doprowadzić, żeby komarów na terenie naszej gminy nie było, to jest po prostu niemożliwe. 

Komary były, są i będą. Jesteśmy w takim położeniu geofizycznym, że po prostu one się niestety 

okresowo, w zależności od różnych oczywiście czynników, tak samo zewnętrznych, mocno 

namnażają i nasza walka będzie polegała głównie na tym, żeby faktycznie nie dopuścić do 

nadmiernego występowania tych komarów, natomiast gdzieś tam pojedyncze osobniki no będą, 

proszę Państwa i myślę, że nie powinniśmy naprawdę tak ostro podchodzić i wszędzie całą gminę 

zalać betonem czy zlać chemią, bo zabijamy naprawdę wszystko. Więc króciutko już, ten 

monitoring myślę, że jutro będę miał pewne informacje i będę wiedział, gdzie powinniśmy 

zadziałać w pierwszej kolejności znowu, żeby było to skuteczne, żeby z kolei te dorosłe osobniki 

nie spowodowały następne wyklucie w przyszłych miesiącach, w lipcu czy sierpniu, bo takie 

zagrożenie też będzie. Także jutro powinno się okazać kiedy będzie oblot i dokładnie w jakim 

miejscu. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. W kolejności pan radny Łukasz Dudkowski. Proszę.  

Radny Łukasz Dudkowski - pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. Ja mam takie pytanie, właściwie to chyba do 

Burmistrza Szponara, aczkolwiek to nie wiem, czy może też pani Przewodnicząca komisji 

właściwej, sportu, pani Hernas ewentualnie by coś powiedziała, Mam informację, że w tej chwili 

ważą się losy istnienia Klubu „Orzeł Jelcz-Laskowice”, klubu futsalowego. Wycofali się 

sponsorzy, wycofał się główny sponsor firmy Acana i coś, co właściwie było jeszcze niedawno 

wizytówką sportu jelczańskiego jest w tej chwili na granicy upadku. Z informacji, które mam, pan 

prezes i klub w ogóle zastanawia się, czy przystąpią do rozgrywek. I coś, co było budowane z taką 

pieczołowitością, też przy wsparciu władz miasta, bo to wsparcie na pewno było, w tej chwili 

może runąć w gruzy i właściwie będziemy mieli halę sportową, do której dopłacamy ponad 

1.000.000 zł co roku i to, co było siedzibą tego klubu, to za chwilę będzie stało puste. I takie 



19 

 

pytanie, czy może ktoś się zgłaszał z klubu do Państwa? Czy Państwo rozważacie ewentualnie 

jakąś pomoc? Jakie to środki wchodzą w rachubę, jeśli chodzi o wsparcie tego klubu? No bo 

szkoda by było, zwłaszcza tego, że w tej chwili poza siatkówką, to jest to jedyne miejsce, gdzie  

miasto i gmina jest promowane. (…) na sali, a za chwilę może tego klubu nie być.  

No i jeszcze jedno pytanie, czy ewentualnie można by było rozważyć jakieś wsparcie z wydziału 

promocji albo ewentualnie zmiany w budżecie, ale to oczywiście no decyzja (…) czy jakieś takie 

wsparcie jest rozważane. Dziękuję. 

Z-ca Burmistrza Marek Szponar -  jeżeli można? 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Proszę Państwa, sekundkę panie Burmistrzu.  

Czy Państwo macie włączone mikrofony? Bo każde przesunięcie krzesła to my mamy to wszystko 

w słuchawkach. Proszę uprzejmie o wyłączenie mikrofonu osób, które nie zabierają głosu.  

Pan Burmistrz Marek Szponar. Proszę.  

Z-ca Burmistrza Marek Szponar -  pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. Odpowiadając na pytanie, wątpliwości 

pana radnego Dudkowskiego, do mnie dotarły pewne problemy z funkcjonowaniem naszego 

„Orła” na przełomie roku. Jeśli chodzi o ostatnie tygodnie, nie mam żadnej informacji o tak 

trudnej sytuacji, jak pan radny dzisiaj chciał przedstawić. Natomiast jeśli chodzi o nasze 

zobowiązanie, o nasz poziom finansowania, to się nic nie zmieniło. Zgodnie z wynikami konkursu 

zostały podpisane umowy i dotacje klubowi są przekazywane zarówno na dużą piłkę, że tak 

powiem, i również na małą, czyli na dzieci, czyli na „Orzełek”. Tak że akurat nie dotarły do mnie 

informacje, nikt ze mną nie rozmawiał na temat faktycznie jakiś bardzo ciężkich sytuacji w lidze 

naszego „Orła”. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję. Pan radny Łukasz Dudkowski ad vocem. Proszę.  

Radny Łukasz Dudkowski - bardzo dziękuję panu Burmistrzowi za odpowiedź. Cieszę się, że to wsparcie jest na 

bieżąco przekazywane. Tak jak mówię, no też nie można odmówić miastu i gminie tego wsparcia, 

dzięki któremu ten klub też powstał i był (…) myślę, nie wiem, może apel, bo rzeczywiście może 

być taka sytuacja, że ktoś coś nie zapyta, a może nie zwrócono się do nas o wsparcie, jeśli chodzi 

o władze miasta, a za chwilę może to (…) Ja mam takie informacje, co więcej na portalu 

zrzutka.pl jest akcja Zarządu „Orła”, żeby ratować ten klub, więc no wydaje się, że sytuacja jest  

w tej chwili naprawdę dramatyczna. Rozumiem, że potrzeby są różne, ale no tak jak, mamy halę 

sportową, w której to było siedziba klubu i za chwilę hala znowu będzie stała pusta, mimo że do 

niej dopłacamy milionowe kwoty. To tyle.  

Bardzo dziękuję panu Burmistrzowi za pomoc i odpowiedź. Pozdrawiam. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Proszę wyłączyć mikrofon z łaski swojej. Pan radny Jacek 

Załubski w kolejności. Proszę. 

Radny Jacek Załubski - dziękuję bardzo. Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo radni, panowie 

burmistrzowie. Ja mam trzy takie drobne tematy. Najpierw, na samym początku, chciałem 

podziękować panu Burmistrzowi Piórko za wdrożenie i poprawę bezpieczeństwa na 

skrzyżowaniach ulicy Oleśnickiej - Szkolnej oraz Treski - Polnej poprzez montaż luster. 

Jednocześnie chciałem pana Burmistrza poprosić i zapytać o zwiększenie bezpieczeństwa na ulicy 

Oleśnickiej. Od długiego czasu ten temat ulicy Oleśnickiej jest, kiedyś tam powstały progi, zostały 

one zlikwidowane. Tam tiry osiągają zawrotne prędkości. Sam dzisiaj byłem świadkiem 

wyprzedzania na trzeciego tira pomiędzy autem, a grupą kolarzy - bardzo niebezpieczne 

zdarzenie. Czy, panie Burmistrzu, byłaby jakakolwiek szansa, żeby napisać do Powiatowego 

Zarządu Dróg o wprowadzenie tam jakichś ograniczeń? Wiem, że progi raczej nie zdały rezultatu. 

Ewentualnie jakieś wyniesione przejścia dla pieszych, no bo sytuacja jest tam bardzo 

niebezpieczna. Wiem, że później się też mieszkańcy skarżyli na to, że te tiry przy hamowaniu, 

przy rozpędzaniu się hałasują. Ja to rozumiem, ale tutaj no bezpieczeństwo jednak powinno być na 

pierwszym miejscu i bardzo proszę o informację w tej sprawie.  

Drugą sprawą jest, również wydaje mi się, że tutaj do pana Burmistrza Piórko pytanie o boisko 

przy Szkole nr 2. Na ostatnim wyjazdowym posiedzeniu komisji pojawiła się taka informacja, że 

był opracowywany audyt związany z oceną tej nawierzchni teraz na boisku. I mam pytanie, czy 

możemy poznać jakieś ogólne zarysy tego audytu, co tam jest wykazane w nim, jakie są dalsze 

plany na przywrócenie tego boiska? Jak wiadomo, boisko jest w chwili obecnej zamknięte.  

Mamy teraz wakacje, no dzieciaki nie mogą grać, jakieś tam awarie się ciągle pojawiają  

z nawodnieniem tego boiska. I tu pytanko, czy możemy poznać ogólny zarys tego audytu? To jest 

drugi temat.  

I mam jeszcze jeden taki drobny temat, aczkolwiek - w mojej ocenie - dosyć ważny. Chodzi mi  

o cmentarze. Jakiś czas temu zgłosiła się do mnie grupa mieszkańców z takim pomysłem, że przy 

wielu cmentarzach komunalnych na terenie wielu gmin pojawiły się takie regały, szafki na znicze. 
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Jak wiadomo, mamy przy naszym cmentarzu kontenery no i ludzie chcąc wymienić sobie ten 

znicz, stary wyrzucają do kontenera, kupują nowe. Natomiast są takie osoby wśród naszych 

mieszkańców, których nie do końca stać często na zakup nowych zniczy i one mogłyby się 

posiłkować takimi zniczami, do których można by dokupić tylko wkład. No i tu moje pytanie, 

prośba, taki apel, jaka byłaby szansa na to, żeby przed takimi cmentarzami ustawić regały, na 

których osoby chcące pozbyć się starego znicza, mogą go zostawić - oczywiście w dobrym stanie 

- żeby inne osoby mogły z tego skorzystać. Także bardzo proszę o odpowiedź. Z mojej strony to 

tyle, dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję. Bardzo proszę pan Burmistrz Romuald Piórko.  

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo. Mam dobrą wiadomość dla 

Państwa i dla siebie też, jeżeli chodzi o ul. Oleśnicką, to rozmawiałem z Dyrektorem 

Powiatowego Zarządu Drogowego, jest złożony wniosek na poprawę bezpieczeństwa i poprawę 

skrzyżowania: Dziuplińska - Tymienieckiego - Oleśnicka. Tam, w tym rejonie, będzie to robione 

tak, żeby ograniczyć tę prędkość już na samym wjeździe.  

Natomiast ten odcinek pomiędzy  Dziuplińską, a Witosa, tutaj progi już były, więc tutaj też Powiat 

się nad tym zastanawia, jak to ograniczyć. Temat jest w opracowaniu, tak że powinno się coś  

z tego dobrego urodzić.  

Kolejny temat to boisko. Tak, jest audyt, są zalecenia. Takim audytem dysponuje pani Dyrektor 

Szkoły nr 2, jak również zaleceniami, jak dobrze pamiętam. Również dzisiaj Państwo żeście 

przegłosowali zmiany w budżecie i tam powinna być kwota przeznaczona na sfinansowanie, że 

tak powiem no może kolokwialnie, do nawożenia, do piaskowania i do takiej profesjonalnej 

obsługi tego boiska, które (…) Natomiast, jeżeli powinno być użytkowane to powinno poprawić 

jego funkcjonalność. Natomiast jeżeli chodzi o awarię, no awarie są, były i będą, oby jak 

najmniej. Przypadek, że akurat rura nawadniająca pękła, no miała prawo, już zostało to 

naprawione, więc mam nadzieję, że po wakacjach to boisko będzie, czy pod koniec wakacji,  

w stanie techniczny dobrym.  

Dziękuję. Ja tyle. Jeżeli chodzi o cmentarz to pan Burmistrz Szponar. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – pan Burmistrz Szponar. Bardzo proszę, jeżeli chciałby coś powiedzieć, to 

bardzo proszę. 

Z-ca Burmistrza Marek Szponar -  ja myślę, pani Przewodnicząca, że pomysł, czy propozycja pana radnego 

Załubskiego powinna być rozważona pozytywnie. Przeanalizuję to jeszcze z zarządcą cmentarza, 

bo taki regał jesteśmy w stanie nawet na próbę, bo myślę, że jeżeli się to jakby sprawdzi no to na 

stałe, a początkowo na próbę ustawić. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Bardzo proszę o wyłączenie mikrofonu, tylko nie wiem 

kogo. Panie Burmistrzu, pan ma włączony mikrofon. Dziękuję.  

W kolejności, pan radny Tadeusz Babski. Proszę. 

Radny Tadeusz Babski -  dzień dobry. Pani Przewodnicząca, Szanowna Rado, panowie burmistrzowie.  

Na początku chciałbym uspokoić pana radnego Stachnio, że jeżeli wejdzie w życie nasze 

„Becikowe Jelczańskie” to nie sądzę, aby nagle przybyło nam dzieci. Powodem na to jest rządowe 

„500+”, gdzie też miał (…) zwiększyć ilość urodzeń, niestety tych urodzeń w Polsce jest coraz 

mniej. To na początku.  

Teraz mam pytanie do pana burmistrza Romualda Piórko. Kto składa wnioski o przebudowę dróg 

powiatowych? Bo dzisiaj przyjęliśmy kilka uchwał i mnie interesuje odcinek od Wincentego 

Witosa w kierunku Chwałowic – ten króciutki odcinek 100 - 200 m. Proszę Państwa, to nie jest 

dobra wizytówka dla naszej społeczności, gdzie jest wąski chodnik, gdzie osoba pełnosprawna - 

podkreślam pełnosprawna - ma problem z przejściem po tym chodniku, a już nie mówiąc  

o osobach niepełnosprawnych, czy z wózkami, z dziećmi. Ten odcinek naprawdę jest ... No aż się 

prosi, żeby go zrobić, by połączyć sprawnie z już istniejącą ścieżką pieszą.  

Drugie pytanie mam, panie Burmistrzu, kiedy będą wysepki zwalniające, o które wnioskowałem, 

na Osiedlu Hirszfelda? Chodzi o obwodnicę i lustra przy boksach śmietnikowych. To jest drugie 

pytanie. 

I ostatnia sprawa. Chciałbym radnych poinformować, że w końcu maja złożyłem do Sejmiku 

Wojewódzkiego wniosek o zapewnienie środków finansowych, w przyszłym roku, na budowę 

około 8- kilometrowej ścieżki rowerowej wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 455 pomiędzy Jelczem-

Laskowice – Oława, do skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 365. I Dolnośląska Służba Dróg  

i Kolei we Wrocławiu poinformowała mnie, że no na przyszły rok nie przewiduje się środków na 

to zadanie, podyktowane jest to między innymi koniecznością sfinansowania zadań, którym 

nadany został wyższy priorytet realizacyjny. Ale mam pytanie do pana Burmistrza, bo tutaj Służba 

Dróg i Kolei proponuje inne rozwiązanie też pod rozwagę władzom miasta tak, m.in., 
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że ewentualna budowa ścieżki rowerowej mogłaby być zrealizowana jako zadanie własne Gminy 

poza pasem drogi wojewódzkiej. Jednostki samorządu terytorialnego mogą starać się o realizację 

i dofinansowanie tego typu zadań w ramach różnych projektów unijnych, na przykład na 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Dolnośląskiego 2014-2020, Oś 

Priorytetowa 3 - Gospodarka Niskoemisyjna, priorytet inwestycyjny 3.4: wdrażanie strategii 

niskoemisyjnych pod działanie, wdrażanie strategii niskoemisyjnych zintegrowanych inwestycji 

terytorialnych wrocławskiego obszaru funkcjonalnego. Tu jeszcze pisze pan ze Służby Dróg  

i Kolei, że dodatkowo pragniemy poinformować, że we wstępnych założeniach do Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Dolnośląskiego na lata 2021-2027, w ramach celu polityki 

(…) bardziej przyjazna dla środowiska niskoemisyjna Europa dzięki promowaniu czystej  

i sprawiedliwej transformacji energetyki - i tak dalej -przewiduje się tę inwestycję w tych latach,  

o których wspomniałem. Ja wiem, że dostaliście Państwo też pismo to, o którym ja teraz tutaj 

mówię i jakie jest stanowisko władz miasta? Bo ta droga, proszę Państwa, sami wiecie, nie trzeba 

was przekonywać, no ona jest bardzo, bardzo pilna. Tam tylko mogą samobójcy poruszać się 

chociażby rowerem od poniedziałku do piątku, w sobotę też nie jest lepiej, w miarę spokojnie jest 

w niedzielę. I no zależy nam na tym, żeby jak najszybciej ta inwestycja powstała. I co na ten temat 

myśli nasz Urząd Miasta? Dziękuję.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Piórko. I widzę, że się zgłaszał pan 

Sekretarz Koprowski. Panie Burmistrzu, oddaję panu głos. 

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo. Tak po kolei. Kto składa wnioski 

dla dróg powiatowych. Oczywiście Powiat, czy w imieniu Powiatu Powiatowy Zarząd Drogowy. 

Muszę się zgodzić, bo nie mogę się nie zgodzić, że ten fragment akurat tej nawierzchni jest  

w stanie złym. Natomiast on kiedyś tam był poprawiany. Takiego wniosku, póki co, Powiat nie 

składał. Jeżeli złoży kiedyś, to jak tradycja pokazuje, 50% do tego musi się dołożyć Gmina. 

Natomiast, proszę Państwa, no w tym roku jest to niemożliwe, w przyszłym roku ewentualnie 

możemy mówić, że na przyszły rok ja wystąpię, w imieniu Gminy, do Powiatowego Zarządu 

Drogowego, żeby uwzględnił, przy planowaniu, naprawę tego odcinka. Tak że to w tym roku na 

pewno, bo żeście Państwo przed chwilą głosowali plus 750.000, czyli 2.750.000 kosztuje rondo. 

Nie ma szans, żebyśmy w tym roku coś tam próbowali robić.  

Proszę Państwa, jeżeli chodzi o lustro przy boksach śmietnikowych, przynajmniej jedno.  

Jak dobrze pamiętam, między  klatką 21, a 23 lustro jest. Nie wiem, czy przy drugim, ale przy tym 

na pewno lustro jest, bo tamtędy jeżdżę i rowerem, i samochodem, tak że proponowałbym panu 

radnemu sprawdzić. A może nie o tych boksach.  

Jeżeli chodzi o progi zwalniające, proszę Państwa, na ul. Hirszfelda, to już mówiłem, muszą być 

progi pryzmowe, bo jest tam komunikacja miejska, proszę Państwa i nie mogą być inne progi. 

Tylko ze znalezieniem wykonawcy na tego typu zakres robót jest niezmiernie trudno.  

Tu pan radny Woźniak porusza tematy właśnie dziur chodnika i tak dalej. Nie ma, proszę 

Państwa, wykonawcy. Szukamy, jeżeli uda nam się znaleźć wykonawcę, żeby nam zrobił te progi, 

to zrobimy tak samo, jak ... Prawdopodobnie będziemy naprawiać w tej chwili chodniki przy 

Tańskiego, bo już wykonawca gdzieś tam chodził, oglądał. Ale mówię, trudno znaleźć 

wykonawcę, jeżeli znajdziemy to to będziemy robić.  

Kolejny punkt, proszę Państwa, to ścieżka rowerowa wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 455.  

Tutaj, proszę Państwa, muszę pochwalić, że to Dolnośląska Służba Dróg i Kolei w 50%, my  

w 50%, jako Gmina, dofinansowujemy budowę ścieżki rowerowej wzdłuż tej drogi, czyli 

poczynając od Łęgu, od nich do Jelcza, dalej ścieżka rowerowa od ul. Zachodnich do  

ul. Oławskiej i w prawo, w tej chwili realizowana ścieżka rowerowa wzdłuż ul. Oławskiej,  

od skrzyżowania z ul. Wrocławską do ul. Ogrodowej - ona jest już na ukończeniu.  

Mamy podpisane porozumienie z Dolnośląską Służbą Dróg i Kolei na projekt ścieżki, (…) 

kontynuacja tejże ścieżki od ul. Ogrodowej do ul. Leśnej w Jelczu i tyle. A dzisiaj, jeżeli chodzi  

o budowę ścieżki, no Dolnośląska Służba Dróg i Kolei napisała, że Gmina może. No oczywiście, 

że Gmina może. (…) istniała i istnieje. Gmina może, tylko przypomnę, że pas drogowy cały jest 

Dolnośląskiej Służby Dróg i Kolei. Jest inne przebicie, inne przełożenie Dolnośląskiej Służby 

Dróg i Kolei na Natura 2000. Musimy pamiętać, że tam od łachy jelczańskiej, jest Natura 2000. 

Bez wspólnej inwestycji z Dolnośląską Służbą Dróg i Kolei nie ma możliwości wybudowania 

ścieżki. To wcale nie znaczy, że my takich działań nie podejmujemy i nawet dzisiaj został 

wysłany wniosek, bo podawane jeszcze przez Pana radnego te programy, te programy tu (…) i one 

praktycznie są tylko, została tylko nazwa, (…) nie ma pieniędzy. Natomiast jest opracowywana 

założenia do nowej perspektywy 2021-2027, czytaj 2022-2028 i nie dalej, jak dzisiaj, taka 

informacja została wysłana do Wrocławskiego Obszaru Funkcjonalnego, że my jesteśmy 
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zainteresowani budową ścieżki rowerowej wspólnie z Gminą Oława i Miastem Oława, żeby 

połączyć miasto Jelcz-Laskowice przez gminę Oława i przez miasto Oława tę ścieżkę zrobić.  

My ponadto wystąpiliśmy również w tej informacji, że jesteśmy zainteresowani również ścieżką, 

udrożnieniem ścieżki na wale przeciwpowodziowym od ul. Leśnej do granicy wałów, do drogi 

właśnie 455 i dalej do gminy Czernica. Takie informacje poszły, tak że w nowej perspektywie, 

jeżeli tego typu programy się pojawią, oczywiście, jak najbardziej będziemy chcieli z tego 

skorzystać, ale bez udziału, a przynajmniej takiego merytorycznego Dolnośląskiej Służby Dróg  

i Kolei, ścieżka przy drodze 455, z uwagi na uwarunkowania, nie postanie. Tu musi być wspólne 

zaangażowanie. Zresztą tak, jak dzisiaj, przykładem jest tego, tak jak powiedziałem, od Łęgu do 

ul. Ogrodowej mamy wspólnie zrealizowaną inwestycję. Dziękuję.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Ad vocem pan radny Tadeusz Babski. Proszę. 

Radny Tadeusz Babski -  dziękuję panu Burmistrzowi za wypowiedź. I nawiązując do ostatniego zdania,  

że powinniśmy wspólnymi siłami dążyć do tej inwestycji, to więc ja apeluję do wszystkich 

radnych z lewa i z prawa, bo tak samo zrobiłem z wnioskiem, bo wniosek mój nie poszedł tylko 

do Zarządu Sejmiku Dolnośląskiego, ale poszedł do 11 radnych Komisji Rozwoju Turystyki, 

Sportu i Rekreacji oraz do 8 radnych Okręgu nr 2, na których głosowaliśmy. Więc ja bym prosił 

radnych wszystkich, żeby się zapoznali, kto jest radnym z naszego okręgu, bo wybory lada dzień 

mogły się ... Tak szybko ten czas leci, że lada dzień się spotkamy znowu przy urnach, więc dobrze 

byłoby przypomnieć tym ośmiu radnym, którzy będą ponownie startowali na kolejną kadencję, 

zapytać się, co zrobili, by w powiecie oławskim powstała tego typu inwestycja. Dlatego mówiłem, 

że w Sejmiku Wojewódzkim rządzi większościowe ugrupowanie, czyli PiS z ugrupowaniem  

z Lubina, z takim Stowarzyszeniem Lubina, więc tu prośba do Łukasza Dudkowskiego, jako 

Przewodniczącego Klubu, o wsparcie tej inicjatywy może swoimi ścieżkami, a razem coś ugramy. 

Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. W kolejności pan Przewodniczący Krzysztof Woźniak. 

Proszę bardzo. 

V-ce Przewodniczący R.M. Krzysztof Woźniak - dziękuję pani Przewodnicząca. Wysoka Rado, panie 

Burmistrzu. Mam dwie sprawy. Pierwsza to tak, w ramach informacji i podziękowań, ponieważ 

we wrześniu zeszłego roku złożyłem do pana interpelację w sprawie wymiany uszkodzonej lampy, 

w sumie to była część, to już nie była lampa, tylko taki kikut wystający na ul. Bryły po lampie 

betonowy. Kilka tygodni temu firma Tauron podjęła działania i zostało to usunięte,  

i zamontowane nowe oświetlenie. Tak że po dziesięciu miesiącach, że tak powiem, sprawa została 

załatwiona. I rzeczywiście tak, jak pan mówił, że z Tauronem można coś załatwić, tylko trzeba się 

uzbroić w cierpliwość, tak że za to dziękuję.  

I mam zapytanie, a propos budowy zaplecza sportowego przy boisku na terenie szkoły PSP nr 2. 

To jest zadanie, które już drugi rok czeka na realizację. Nie ukrywam, że mamy teraz okres 

wakacyjny i dobrze by było, żeby to zadanie było zrealizowane do końca wakacji. Proszę 

poinformować mnie oraz wiele osób zainteresowanych, które korzysta i z Orlika, i z bieżni, która 

jest naprawdę bardzo intensywnie użytkowana przez wielu, wielu mieszkańców naszej 

miejscowości, nawet naszej gminy, kiedy, że tak powiem, trafi cywilizacja na tę część? Ponieważ 

no chcielibyśmy się, ci, którzy korzystają i umyć ręce i skorzystać z innych rzeczy, które 

pojawiają się, że tak powiem, z tym zapleczem. Naprawdę, naprawdę wydaje mi się, że z nowym 

rokiem szkolnym dobrze by było, żeby to zaplecze powstało. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Romuald Piórko. Proszę. 

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo. No, po dziesięciu miesiącach 

wymiana lampy z Tauronem to sukces, no nie wątpię jest to jakiś tam. Ale dobrze, że 

wymieniona. Tak że Państwo widzicie, jak tam te tryby się powoli mielą.  

Natomiast, jeżeli chodzi o zaplecze sportowe przy Szkole nr 2, też tak bym chciał, panie radny, jak 

pan, żeby to na wrzesień rozpocząć. Ogłosiliśmy jeden przetarg, proszę państwa, nikt się nie 

zgłosił. Również nikt się nie zgłosił na przetarg na budowę wiaty na PSZOK-u. Ogłosiliśmy drugi 

przetarg, czekamy na oferty proszę państwa. Jeżeli, odpukać, by się nikt nie zgłosił, to będziemy 

szukać wykonawcy już wtedy, że tak powiem, z wolnej ręki. Ale mówię, jestem zaskoczony, że na 

te dwie niewielkie inwestycje, bo jedna (…) tylko złożenie kontenerów i zrobienie przyłączy, bo 

projekt jest, pozwolenie jest i druga postawienie wiaty nieocieplonej dwoma bramami - no nie ma 

wykonawcy. Tak że ogłosiliśmy drugi przetarg i mam nadzieję, że wykonawców wyłonimy. 

Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. W kolejności pani radna Janina Hernas. 

Radna Janina Hernas - dziękuję pani Przewodnicząca za głos. Panowie burmistrzowie, Szanowni Radni. 

Odbyłam komisję wyjazdową celem odwiedzenia, razem z moimi członkami komisji, nad stawem, 
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nad naszym głównym kąpieliskiem, nad stawem numer 1 i dyskutowaliśmy na różne tematy,  

i między innymi zastanawia nas równie sprawa parkingowania i wjazdu samochodami do 

kąpieliska - to jest jeden problem. Następny problem, otworzyliśmy w sobotę sezon. Nie sprzyjała 

nam pogoda, ale mimo tego, chętnych do kąpania było wielu, mimo wywieszonego regulaminu, 

mimo znaków informujących o zakazach, jakie należy przestrzegać, użytkując to kąpielisko. 

Prawidłowo są powieszone i tu chapeau bas dla organizatorów tego, bo są tak wysoko, że nikt 

tego nie zdejmie. Zaobserwowałam i obserwuję, że bojki dla małych dzieci, tak jak było ustalone 

z panem Chmielewskim, są ustawione prawidłowo po prawej stronie kąpieliska i dalej następują 

po kolei bojki dla dzieci większych i dla dorosłych. Ale niestety kąpiemy psy i te psy kąpiemy 

normalnie. Dzieci się kąpią przy tych bojkach małych i obok się kąpią psy. Zatrudnionych 

ratowników widzę, że mamy, zapewniają oni bezpieczeństwo, ale czy tylko? Interesuje mnie 

głównie to, czy ci panowie, jako ratownicy, nie mogliby, na przykład, gwizdnąć i wyprosić 

właściciela psa z tym psem? Czy nie mogliby gwizdnąć i upomnieć, bo jak ja zauważyłam, nie 

jest jeden ratownik na kąpielisku, jest ich więcej, na przykład było trzech. Grillują państwo, 

grillowali w kilku miejscach przy kąpielisku. Czy ci panowie nie mogliby gwizdnąć i pokazać, że 

nie grillujemy? Nie wiem, czy można to było by wrzucić do ich obowiązków, bo z tego, co 

rozmawialiśmy z panem Burmistrzem Szponarem na tejże komisji wyjazdowej, to też miały 

patrolować to kąpielisko i tę drogę. Jest to niestety droga powiatowa. Nasza policja - nie 

zauważyłam tam żadnego patrolu, mimo tego, że tam często bywam, bo jeżdżę rowerem.  

To tyle, a propos kąpieliska. 

 Chciałabym również powiedzieć, odnieść się do apelu pana radnego Babskiego, a propos tak 

krótkiej ulicy, jak Chwałowicka. W ubiegłym roku też rozmawiałam, apelowałam, zgłosiłam się  

z pismem od mieszkańców tejże ulicy do naszych władz o przeprowadzenie właśnie remontu tego 

odcinka w związku z tym, że jest to droga, która jest tak zwanym odcinkiem ostatnim naszej drogi 

życia, bo ona prowadzi na cmentarz. Bardzo proszę, panie Burmistrzu, o dopilnowanie tego  

i obiecuję święcie, że dopilnuję. Bo tak, jak pan mówi, że w następnym roku postara się pan 

złożyć jakiś wniosek do Zarządu Dróg - będę tego pilnowała. Niemniej jednak ja rozmawiałam też 

z panem radnym Czubakiem, naszym radnym powiatowym, bo obiecywał mi, że też postara się 

złożyć wniosek na następny rok o remont tej drogi.  

Następną sprawą, panie Burmistrzu, którą chciałam poruszyć, ja jako mieszkanka tego miasta, 

znająca obiekt Szkoły nr 2. Tak trochę jest mi przykro, że problem boiska przy Szkole nr 2 się 

trochę ciągnie i przeciąga. Liczę na to, że moja komisja nie będzie musiała już, w miesiącu 

wrześniu, jechać i znowu dywagować, i co dalej. Mam nadzieję, że ten audyt wiele wniósł 

wskazań i te wskazania będą trafne, i zarządca tego boiska, więc pani Dyrektor, będzie je 

przestrzegała i doprowadzimy do tego, że te nasze dzieci i te małe „orzełki”, i te duże „orzełki” 

będą mogły korzystać z tej murawy. No i to tyle, dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję. Pan Burmistrz Piórko. Proszę. 

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo. Ja tak króciutko, że jeżeli chodzi 

o wjazd, bo wjeżdżają i samochody, i wjeżdżają quady, jesteśmy na etapie, bo znaleźliśmy 

projektanta. Tu znowu, proszę Państwa, problem znalezienia kogoś, kto zaprojektuje. Bo ja 

rozumiem, jeżeli ktoś chce zaprojektować halę, szkołę, budynek - ten projektant to zrobi. Ale tak 

zaprojektować typu ogrodzenie to, to jest niewielka sprawa, nikt nie chce się tego podejmować, bo 

zachodu jest praktycznie tyle samo, co przy dużym projekcie, a pieniędzy jest mało.  

Ale znaleźliśmy projektanta, który będzie nam to robił, bo ogrodzenie, czy szykany  tak zwane, na 

terenie publicznym wymagają zgłoszenia proszę Państwa. Na prywatnej działce można sobie 

postawić ławeczkę, można postawić figurkę i tak dalej. Natomiast na terenie publicznym 

wszystkie urządzenia małej architektury: piaskownica, huśtawka, płoty, szykana musi być 

zrobiony projekt, czy uproszczony projekt i dokonane zgłoszenie w Starostwie Powiatowym. Tak 

że to robimy i te szykany tam zrobimy, że uniemożliwimy wjazd i quadom i samochodom na teren 

plaży. Również będą słupki kontynuowane to, co jest na tych schodkach, takie słupki będą 

kontynuowane wzdłuż tej drogi powiatowej, żeby było to jednakowo.  

Ponadto, proszę Państwa, tutaj pan radny Stachnio podnosił właśnie, że ta woda sobie tam pływa. 

Już podjąłem decyzję, prawdopodobnie już jest wykonawca, że zrobimy (…), żeby nie pozwolić  

na wyjeździe spływowi wody bezpośrednio do stawu, założymy (…) i z boku zrobimy studnię, 

odprowadzimy tam wodę, tak że tutaj postaramy się to zrobić. Wykonawca zdaje się, już jest 

znaleziony.  

Kolejna wiadomość, jeżeli chodzi o staw, to jest zlecony projekt pomostu. Był projektant, zrobił 

pomiary geodezyjne i projektujemy pomost. To wniosek, że tak powiem, pani radnej Kolado. 
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Projekt będzie gotowy tak, żebyśmy w tym roku budżetowym ten pomost zrobili i wtedy już 

będziemy mieli i miejsca kąpieli, i no będzie ten plac inaczej wyglądał. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Panie Burmistrzu, mikrofon proszę wyłączyć. Dziękuję.  

W kolejności pan radny Łukasz Dudkowski. Proszę. 

Radny Łukasz Dudkowski - dziękuję bardzo pani Przewodnicząca. Wysoka Rado, Panowie Burmistrzowie. 

Jeszcze w kontekście boiska przy Szkole nr 2. Bo tak, jak pan Burmistrz Piórko mówił, 

wsparliśmy jako Rada po raz kolejny tam zmiany, jeśli chodzi o ratowanie tej obecnej sytuacji, 

żeby jak najszybciej można tam było grać. A proszę powiedzieć, czy zastanawialiście się panowie 

ewentualnie nad tym, żeby spróbować tam sztucznej nawierzchni, która docelowo takich 

problemów by nie generowała. A dodatkowo, jeśli chodzi o sztuczną nawierzchnię, na przykład  

w Oleśnicy, czy tutaj we Wrocławiu, od stycznia do marca były oblężone boiska w sobotę  

i w niedzielę przez kluby sportowe, które grając na tych sztucznych nawierzchniach, jednocześnie 

zostawiają pieniądze. W tym przypadku można by było tak naprawdę pomyśleć nawet, żeby tu 

wspomóc Szkołę nr 2, to jest tam 300 zł za mecz jeden i to tam jakby tak (…) na przykład, 

w Oleśnicy (…) o 6:00 rano w sobotę i takie były wtedy możliwości, wtedy takie było 

zainteresowanie i teraz jest podobnie, więc to tak średnio licząc, to jest koło 20000 zł miesięcznie 

(…) dla szkoły. No i bo tak trochę tak wygląda na to, nie chcę być złym prorokiem, ale to trochę 

jest tak, jak z tym, co mówił Einstein, że tak trochę głupotą jest robienie trzeci raz tego samego  

i oczekiwanie innych efektów - tak? I tu trochę może być podobnie. Jakby doceniamy dobre 

intencje i, że teraz robi się wszystko, żeby tutaj to (…) boisko działało, ale można się zastanowić 

ewentualnie nad tym, czy spróbować docelowo może później ewentualnie sztucznego boiska.  

Czy takie ekspertyzy były i jak to by wyglądało ? Czy panowie w ogóle dopuszczacie taką 

sytuację pod rozmowę i pod rozwagę ? Ale, jeszcze kończąc, opowiadając panu radnemu 

Babskiemu, oczywiście, że pełne wsparcie, jeśli chodzi o ścieżki rowerowe. Dodatkowo powiem, 

że myślę, że już niedługo będzie w koalicji, w Sejmiku, członek zarządu odpowiedzialny za 

sposób (…) w tej chwili jest wakat. I myślę, że też będzie bezpośrednio łatwiejsze dojście do 

ścieżek rowerowych, bo też one (…) naszej strony pełne wsparcie. I myślę, że tutaj, jak radny 

Babski powiedział, z lewej do prawej strony pełne wsparcie i współpraca. Dziękuję.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję. Pan Burmistrz Piórko. Proszę. 

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo. Na etapie podejmowania decyzji 

o budowie boiska – (…) wracać do historii,  ale historię zostawmy historykom - no była decyzja, 

że będzie to boisko trawiaste. Zależy co my, proszę Państwa, chcemy mieć, bo czy wszystko  

w betonie i w sztucznej trawie i pełny profesjonał? Czy dzieci powinny grać, nie … malutkie 

dzieci. Bo dla mnie, proszę Państwa, to jest moje zdanie, boisko powinno być boiskiem typowo 

szkolnym, a kluby sportowe i inne zajęcia prowadzone komercyjnie, to powinny sobie budować 

boiska. I czy to będzie sztuczna nawierzchnia, czy tam będzie grało 100 osób, czy nikt, czy będą 

się pasły kozy, to będzie boisko klubu sportowego. Natomiast dla mnie, jak (…) chodzili do 

szkoły, a ci w moim wieku grali na klepiskach, a jak była trawa, to był pełny sukces. I z rozmowy 

z panią Dyrektor Skierską, z mojego własnego doświadczenia i z obserwacji, że to boisko dla 

potrzeb dzieci Szkoły Podstawowej nr 2 w takim stanie … Ba, należy go oczywiście dopiaskować, 

unawozić, czy dobrać takie nawozy, żeby wzmocnić tę trawę i tak dalej, i dla potrzeb wszystkich 

dzieci Szkoły Podstawowej nr 2 to boisko da radę. A jak nawet, proszę Państwa, się pod 

bramkami wytrze, to nie gramy meczu na Mistrzostwach Świata. A my sobie zakładamy, że 

będziemy mieli piękne boisko, będą prowadzone zajęcia komercyjne na tym boisku i będziemy się 

wzajemnie, że tak powiem, no nie chcę używać brzydkiego słowa, że coś jest nie tak. To nie może 

tak być, że prowadzimy … Działalność, tak jak powiedziałem, prowadzona komercyjna 

działalność winna być na obiektach komercyjnych. Takie jest moje, proszę Państwa, zdanie i tyle. 

No dzisiaj przerobienie, no można przerobić, tylko no nie po to budowaliśmy i wyłożyliśmy 

bodajże 400.000 zł, żeby to teraz przykryć papą - powiem kolokwialnie - i to jest to. No jeżeli nie 

da się tego zrobić … Ba, ja powiedziałem, ja podtrzymuję swoje stanowisko, jaka będzie decyzja 

Burmistrza i później Rady, czy przerabiamy, czy nie przerabiany, dla mnie to, co powiedziałem, 

jesteś istotne. To powinno być przede wszystkim dla dzieci i szkoły podstawowej, żeby na wf-ie 

nie ćwiczyły na korytarzach, żeby biegały po trawie, a nie po sztucznej. Dziękuję.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Proszę Państwa, ad vocem pierwszy pan radny Łukasz 

Dudkowski. Proszę. 

Radny Łukasz Dudkowski - nie, bo pan radny Woźniak był chyba szybciej. To, w temacie, tak?  To ja może bym 

oddał głos panu radnemu Woźniakowi. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – tylko pan Przewodniczący Woźniak ad vocem do czyjej wypowiedzi ?  

Bo to pan jakby …  
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V-ce Przewodniczący R.M. Krzysztof Woźniak -  (…) pani Przewodnicząca, Pan kolega radny Łukasz 

Dudkowski poruszał temat, na który, że tak powiem, znam odpowiedź, chodzi o boisko. Czy 

mógłbym parę słów?  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – proszę Państwa, my chyba musimy się zastanowić, co to jest ad vocem. I ja 

dlatego... No tu to ja właśnie mówię o tym. Ja rozumiem, że w tym temacie, tylko że to nie jest ad 

vocem jakby. Ad vocem jest pana radnego Łukasza Dudkowskiego. Czy pan zrezygnował w tej 

chwili z głosu?  

Radny Łukasz Dudkowski - nie, chętnie jeszcze (…)  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – to ja pana Krzysztofa poproszę za chwilę, a pan jako pierwszy. Pan radny 

Łukasz Dudkowski.  

Radny Łukasz Dudkowski -  dziękuję. To jak gdyby też, doceniając doświadczenie sportowe pana Burmistrza 

Piórko, jak było wcześniej, jak się grało, no to tak wiemy dokładnie. Pamiętam też graliśmy na 

asfalcie przy „Dwójce” od rana do wieczora, nie było nawet oświetleń. Teraz, jak pan doskonale 

Burmistrz wie i rzeczywiście jest problem, że kiedyś się rzucało rower i się grało od rana do 

wieczora i nie było przeszkód. Tak jak pan mówi, jak było dobrze, jak była trawa, to boisko  

z „Dwójki” to pamiętam jeszcze, ja jako piasku, jako piasek i tam po prostu się grało, rzucało  

i jak gdyby nie było problemów. Tu nie tyle chodzi o to, żeby to boisko był komercyjne,  

tu bardziej chodzi o to, żeby można było pójść trochę wzorem szkół wrocławskich, które takie 

boiska też przy sobie mają, a jednocześnie służą uczniom, bo przypominam, że podobnie jest  

z (…). Oczywiście możemy opowiadać o tym, że to boisko jest czasami otwarte i no ma jakieś 

tam różne problemy z dostawą. Natomiast na dzień dzisiejszy to boisko jest nieczynne. No ale 

ewentualna kwestia komercyjności, to tylko jest jakiś tam plus, który (…) do rozmowy. To myślę, 

że ona nie powinna i to się zgadzam w pełni z panem Burmistrzem Piórko, nie powinna być 

priorytetem, bo priorytetem powinna być działalność tego boiska (…) Kwestia komercyjności  

i ewentualnie wpływów, to może być tylko i wyłącznie jakieś tam dodatek do dyskusji na ten 

temat. I ewentualnie o to bym apelował, żebyśmy zastanowili się, bo tak nie chcę być złym 

prorokiem, ale coś nie wydaje mi się, żeby to boisko się udało, tym bardziej, że byłem na zebraniu 

rady rodziców pod koniec roku w „Dwójce” i tam wprost padały głosy trochę, znaczy takie 

mówiące, że jest to, cytuję, reanimowanie trupa trochę, tak? Mam nadzieję, że się uda i po to 

jesteśmy tutaj, żeby pomóc panu Burmistrzowi i państwu w tym wszystkim, żeby to boisko jak 

najszybciej funkcjonowało. To tyle, dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Ja mam prośbę do Państwa radnych, Piotra Stajszczyka  

i Karoliny Kolado. Ja oddam teraz głos panu Przewodniczącemu Krzysztofowi Woźniakowi, 

ponieważ to jest w temacie, natomiast nie jest to ad vocem. Bardzo proszę, pan Przewodniczący 

Woźniak. 

V-ce Przewodniczący R.M. Krzysztof Woźniak -  dziękuję pani Przewodnicząca. Oczywiście przepraszam, że  

w taki sposób zabieram głos, ale chodzi dokładnie o odpowiedź na pytanie pana kolegi radnego 

Łukasza Dudkowskiego w temacie boiska. A mianowicie, na boisko zostało, w ogóle to zadanie 

zostało zapoczątkowane, poprzedziło spotkanie mojej osoby, pana Krzysztofa Kauckiego z panem 

Burmistrzem Bogdanem Szczęśniakiem, to było w lutym 2016 albo 2017 roku - już dokładnie nie 

pamiętam. W każdym bądź razie wspólnie żeśmy się spotkali i rozmawialiśmy o tym, w jaki 

sposób to boisko zmodernizować, ponieważ sami pamiętacie Państwo, jakie były dziwne rzeczy, 

działy się w latach, w kadencji 2010-2014, co Pan Kaucki przeszedł z ówczesną władzą tej 

Gminy. I uważałem zarówno ja, jak pan Burmistrz Szczęśniak, że trzeba tę sprawę załatwić  

i podejść do niej we właściwy sposób. I tak miało to miejsce, i po analizach, po rozmowach  

z panem Krzysztofem Kauckim wspólnie żeśmy podjęli decyzję, że ze względów przede 

wszystkim zdrowotnych i to boisko będzie najlepiej, jak będzie trawiaste, ponieważ raz, że nasze 

dzieci tam grają w naturalnym i zdrowym środowisku, takie było założenie. I też, Szanowni 

Państwo, też i o dużych wysiłkach fizycznych, które następują po – powiedzmy - długich biegach 

bardzo przyjemnie jest odpocząć też i na trawie w lecie na takim boisku. Tak że naprawdę warto 

jest, żeby pójść w tym kierunku. A, że tak powiem to, w jaki sposób decyzje zapadały, uważam, 

że to był dobry kierunek, natomiast coś z wykonawstwem poszło nie tak. Miejmy nadzieję, że ta 

analiza, która została przeprowadzona na prośbę pana Burmistrza, wyjaśni i szybko załatwimy tę 

sprawę. Dziękuję.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan radny Piotr Stajszczyk. Proszę. 

Radny Piotr Stajszczyk - dziękuję bardzo. Pani Przewodnicząca, panowie burmistrzowie, koleżanki, koledzy 

radni. Ja chciałem się pokrótce najpierw ustosunkować do tej dyskusji, która dotyczyła rozbudowy 

szkoły, planowanej w przyszłości rozbudowy Szkoły nr 1. Temat, który poruszał pan kolega Irek 

Stachnio. Ja myślę, tak jak Burmistrz Piórko powiedział, będzie jakaś koncepcja tej rozbudowy, 
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nie ma problemu i na pewno takie działania podejmiemy, żeby jako Komisja Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów, wspólnie z Komisją Oświaty, oczywiście taką otwartą komisję będę 

chciał zorganizować, żeby przedyskutować w jakiś sposób tę koncepcję, która zostanie wspólnie 

przez Gminę i przed grono szkoły, dyrekcję szkoły, przygotowana, żeby te dyskusje później już po 

prostu były na komisji, a nie na sesji. Tak że myślę, że tutaj problemu nie będzie, ale w momencie, 

kiedy ta jakaś koncepcja zostanie już wspólnie wypracowana. Zresztą to dotyczy różnych innych 

inwestycji, dużych inwestycji, które w gminie będą realizowane nie tylko przez Gminę. Chociażby 

to, co Burmistrz Piórko powiedział, wspomniał o tej rewitalizacji linii kolejowej nr 277. Będzie 

pewien projekt przedstawiony przez PKP, pewnie będziemy w tym temacie rozmawiać. Tutaj ta 

współpraca z działem inwestycji - ja odbieram jako bardzo dobrą, tak że nie widzę tutaj problemu. 

A mam pytanie do Burmistrza Szponara. Bo wiemy, co roku wraca sprawa opłat za wodę, z tym 

się wiążą opłaty za ścieki. I moje pytanie jest takie. Swego czasu, jak rozmawialiśmy na temat 

opłat za gospodarowanie śmieciami, prosiłem o taką analizę, o takie informacje i między innymi 

informacje o zużyciu wody za 2020 rok przez mieszkańców w rozbiciu na poszczególne 

miejscowości. Mówiłem wtedy chyba na którejś z komisji, że do tematu tego zużycia wody będę 

chciał wrócić w kontekście właściwie zużycia wody i odbioru nieczystości płynnych. I chodzi mi 

tutaj o cztery miejscowości, gdzie kanalizacji nie ma, to jest Biskupice, Brzezinki, Grędzina  

i Wójcice. Czy w tym roku, jeżeli zostały jakieś działania podjęte, to chciałbym wiedzieć jakie, 

żeby sprawdzić, zweryfikować kwestie związane z odbiorem nieczystości płynnych. Dlaczego to 

tym mówię? Bo, dla przykładu, w miejscowości Wójcice zużycie wody za 2020 rok przez 

mieszkańców wynosiło 23.000 m
3
, a ilość odebranych ścieków przez pojazdy asenizacyjne, to jest 

tylko 1.665 m
3
, co stanowi tylko 7% zużycia wody. Czy były jakieś działania? To również 

dotyczy pozostałych miejscowości: Biskupice, Brzezinki czy Grędzina. Tam te procenty odbioru 

nieczystości wahają się od 3 do 7 i 0,4 procenta w stosunku do tego, co zużywają mieszkańcy. 

Czy jakieś działania zostały podjęte? Jeżeli nie, to jakie Burmistrz planuje podjąć działania w celu 

weryfikacji, co się z tą wodą dzieje. Na pewno taka informacja i takie działania mogą mieć  

w przyszłości wpływ na... nie mogą, pewnie będą miały wpływ na koszty ścieków, na opłaty za 

ścieki dla wszystkich mieszkańców gminy do czasu wybudowania systemów kanalizacyjnych, czy 

podłączonych do tej zbiorczej naszej kanalizacji, czy lokalnej. Dziękuję i proszę o informację. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Piórko. 

Z-ca Burmistrza Marek Szponar - jeżeli można pani Przewodnicząca?  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – pan Burmistrz Marek Szponar. Proszę uprzejmie.  

Z-ca Burmistrza Marek Szponar - jeśli chodzi o sprawę faktycznie zużycia wody i rozbieżności właściwie  

w użyciu tej wody, jeśli chodzi o odbiór ścieków, w miejscowościach nie tylko 

nieskanalizowanych, w ogóle we wszystkich miejscowościach, w tym roku pan Burmistrz podjął 

decyzję o zwiększeniu etatyzacji w Wydziale Ochrony Środowiska i właśnie odbył się konkurs na 

zatrudnienie, niestety nieskuteczny, na zatrudnienie dodatkowego pracownika, który będzie, 

między innymi, się zajmował gospodarką wodno-ściekową. Ta osoba będzie miała, między 

innymi, właśnie w ramach tej gospodarki wodno-ściekowej dokonywania kontroli. W tym roku 

już zostały podjęte działania informacyjne, informujące naszych mieszkańców o obowiązku 

przyłączania się do kanalizacji w miejscowościach, gdzie ta kanalizacja jest, oraz informacja 

dotycząca obowiązku zagospodarowania szamba w tych miejscowościach, gdzie tej kanalizacji nie 

ma. Jest przygotowany projekt, plan właściwie kontroli i myślę, że ten nowy pracownik na pewno, 

już po zatrudnieniu, zajmie się realizacją tego programu. Jeżeli opóźnienie nastąpi w zatrudnieniu, 

to jeden z pracowników już funkcjonujących takie zadanie dostanie i myślę, że już w miesiącu 

lipcu pierwsze kontrole zostaną przeprowadzone na terenie gminy Jelcz-Laskowice. Dziękuję.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. W kolejności pani radna Karolina Kolado. Proszę.  

Radna Karolina Kolado - dziękuję pani Przewodnicząca. Szanowna Rado, panowie burmistrzowie. Może na 

wstępie chciałam wyrazić swoją wdzięczność, że temat pomostu jest w toku realizacji.  

Mam pytanie do pana Burmistrza Szponara. Czy rozważał pan, panie Burmistrzu, taką dodatkową, 

alternatywną formę walki z komarami przy pomocy naturalnych sprzymierzeńców, jakimi są 

ptaki, dokładnie jerzyki albo nietoperze? W zeszłym roku, na sesji bodajże absolutoryjnej,  

wspomniałam o takim pomyśle panu Burmistrzowi Szczęśniakowi i o ile pamiętam, pomysł 

spotkał się z jego przychylnością, i obiecał pan Burmistrz, że to rozważy. Wiem, że rok temu 

mogło to się wydawać dość abstrakcyjne, natomiast patrząc obecnie na inne gminy, takie 

ekologiczne rozwiązania są wdrażane w wielu gminach. Urzędy miasta wieszają na wysokich 

budynkach budki dla jerzyków, ponieważ jeden jerzyk może zjeść, o ile pamiętam, do 20.000 

komarów w ciągu doby. I pytanie, czy rozważał pan pomysł zaproszenia takich ptaków do naszej 

gminy? Dziękuję. 
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Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. 

Z-ca Burmistrza Marek Szponar - jeżeli można pani Przewodnicząca? 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – tak. Pan Burmistrz Szponar. 

Z-ca Burmistrza Marek Szponar - tak pani radna. Nie tylko ten pomysł jest rozważany, ale on jest wdrożony. 

Tak się składa, że na budynkach jednostek oświatowych zostało powieszonych, jeżeli dobrze 

pamiętam, już 60 takich budek lęgowych i na budynkach wielolokalowych, czyli głównie 

spółdzielczych, zostało też powieszonych około 40 paru, 60 par. Dokładnie nie pamiętam, taka 

informacja powinna się jutro też ukazać na stronie urzędowej, mówiąca precyzyjnie faktycznie, 

jakie zostały podjęte działania. Mówiłem wcześniej o programie właśnie walki z komarami i nie 

dopowiedziałem co prawda, że są jeszcze dwa elementy, że oprócz monitoringu, oprócz 

faktycznie oprysków biologicznych i chemicznych, właśnie w tym roku zostało zamontowanych 

ponad 100 takich budek lęgowych i w następnych latach tak samo będziemy chcieli zwiększysz tę 

ilości i przynajmniej o około 100 budek rocznie instalować. A oprócz tego jeszcze przewidujemy 

następny element walki, że tak powiem, biologicznej, to zarybianie akwenów, nie tylko naszego 

stawu jelczańskiego, ale również akwenów typu, na przykład, stawy przeciwpożarowe, w te 

gatunki ryb, które odżywiają się larwami komarów. Takim gatunkiem, na przykład, jest ukleja. 

Ale nie tylko, tych gatunków ryb na szczęście jest dużo więcej i myślę, że to też powinno nam 

pomóc w zmniejszeniu corocznie, w znacznym stopniu, populacji komarów. Tak że budki lęgowe 

jak najbardziej są. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Ad vocem pani radna Kolado. Proszę. 

Radna Karolina Kolado -  to ja bardzo dziękuję za odpowiedź. Może gdzieś umknęło wcześniej, bo wyrzuciło 

mnie z internetu i stąd moje pytanie. Może pan Burmistrz o tym wspominał, tak że bardzo 

dziękuję, czuję pełną satysfakcję, idziemy w dobrym kierunku.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan radny Michał Wolski. Proszę. 

Radny Michał Wolski - pani Przewodnicząca, dziękuję za udzielenie głosu. Szybkie pytanie do panów 

burmistrzów. Przycichł teraz troszkę temat kolei dużych prędkości, jednego z wariantów 

przebiegających teoretycznie przez naszą gminę. Ja staram się ten temat monitorować. Widzę na 

stronie internetowej CPK, że właśnie obecnie trwają konsultacje z władzami samorządowymi 

poszczególnych przebiegów wariantów kolei dużych prędkości. Pytanie szybkie i krótkie. Czy 

nasza Gmina, czy władze naszej Gminy w jakimś są w procesie, uczestniczą na takich 

konsultacjach? Czy CPK zwracało się do naszej Gminy z prośbą o jakieś dyskusje na temat tego, 

jak i który wariant miałby tutaj, przez Dolny Śląsk, przebiegać i czy czasem nie przez naszą 

gminę? Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję. Pan Burmistrz Piórko. Proszę. 

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko - pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo. Na dzień dzisiejszy nie mam 

takich informacji, że są kolejne konsultacje. Natomiast były konsultacje, w których ja brałem 

udział w Kępnie, byłem na taki konsultacjach. Przedłożyłem jeszcze raz stanowisko Burmistrza  

i Rady Miejskiej w sprawie wariantów przebiegu i tutaj nie mamy żadnej odpowiedzi na te nasze 

stanowiska, jak również nie mamy informacji o odbywających się konsultacjach. Jeżeli takie 

konsultacje będą, na pewno będziemy brali udział. Jeżeli będzie potrzebna również pomoc Rady 

Miejskiej, to o taką pomoc będziemy występować. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Do dyskusji zgłasza się pan Przewodniczący Stachnio, ale 

chyba po raz trzeci.  

V-ce Przewodniczący R.M.  Ireneusz Stachnio - drugi. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dobrze, bardzo proszę, udzielam panu głosu. w tym punkcie po raz drugi.  

V-ce Przewodniczący R.M.  Ireneusz Stachnio – w tym punkcie po raz drugi. Tak. Bardzo dziękuję pani 

Przewodnicząca. Szanowni Państwo, ja chciałbym ponownie powrócić do przebudowy drogi ulicy 

Chwałowickiej pomiędzy skrzyżowaniem z ulicą Witosa i odcinkiem - powiedzmy - do 

cmentarza. Szanowni Państwo, ja parę miesięcy temu na sesji przedstawiłem informacje dotyczące 

właśnie tego odcinka drogi. Tak wynika z tych dzisiejszych wypowiedzi, że chyba nikt mnie nie 

słuchał, bo tak jakbym mówił gdzieś w przestrzeń i gdzieś to zginęło. Więc to przypomnę  

i doprecyzuję pewne rzeczy. Wnioski o przebudowę tej drogi składam, ja osobiście, od 2013 roku 

zarówno do Powiatu, jak i do naszej Gminy. Do Powiatu, ponieważ właścicielem drogi   

i zarządcą jest Powiat, i to jest w ich gestii przebudowa tej drogi. Natomiast do pana Burmistrza 

najpierw Piórko, później pana Burmistrza Szczęśniaka, o zabezpieczenie środków finansowych  

w kwocie 50% na dofinansowanie właśnie tej przebudowy tego odcinka drogi. Szanowni Państwo, 

w ostatnich latach jakby sam ten mój podpis mało był wartościowy, dlatego pod tymi wnioskami  

składanymi – przypominam - corocznie, zaczęła się podpisywać grupa radnych i to nie ukrywam, 

byli to w radni z PiS-u, między innymi obecny tutaj pan Dudkowski, pan Pakosz, ale wtedy był 
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radnym powiatowym. No i właśnie. Podobne wnioski składał także Tomek Rygielski  

o przebudowę drogi 1547D i 1537D w Wójcicach. Ponieważ nie uzyskaliśmy odpowiedniej 

akceptacji naszych wniosków, zaproponowaliśmy - to było 2 lata temu - spotkanie z władzami  

powiatu, w którym uczestniczyły władze  powiatu oraz radni gminni nasi i powiatowi. Na tym 

spotkaniu - przypomnę, że mówiłem to parę miesięcy temu - zostały podjęte pewne ustalenia 

dotyczące właśnie dróg w Wójcicach, o które walczył pan, czy starał się pan Tomasz Rygielski  

i drogi na ul. Chwałowickiej. I uzyskaliśmy wtedy zapewnienia, że te obie drogi będą 

przebudowywane, tylko chodziło o kolejność. W pierwszej kolejności jest przebudowa drogi  

w Wójcicach, o które zabiegał pan Tomasz Rygielski i dzisiaj głosowaliśmy, między innymi, 

uchwałę dotyczącą dofinansowania tejże drogi. A w drugim etapie, po zakończeniu, będzie 

budowa drogi na ulicy Chwałowickiej. I w następnym budżecie, ja nie wiem, bo to jest kwestia 

dogadania się pana Burmistrza z Powiatem, mamy takie zapewnienia, że w budżecie na następny 

rok, nie naszym tylko powiatowym, będzie wpisana budowa drogi na ulicy Chwałowickiej.  

To mówiłem parę miesięcy temu, tak że to nie jest to, że ad hoc w tej chwili podaję państwu taką 

informację, można to sobie prześledzić, jest to w protokołach. Tak że myślę, że to, co pan 

Burmistrz zadeklarował i to, co nam Powiat deklarował, między innymi, Starosta Brezdeń, że ta 

droga będzie ujęta w budżecie Powiatu, będzie realizowana. Oczywiście budżet się zwróci wtedy 

o dofinansowanie w wysokości 50%, tak to jest zwyczajowo. I to, co pan Burmistrz dzisiaj 

obiecał, ta droga będzie wybudowana, bo to jest katastrofa. Siedem, osiem lat w zasadzie każdej 

władzy, która była kolejna przedstawiania, w jakim stanie jest, że się rozsypuje, po prostu jest to - 

no nie chcę mówić brzydko. Ale jeszcze raz przypomnę, kolejność: najpierw Wójcice, później 

ulica Chwałowicka, takie były uzgodnienia i to mówiłem parę miesięcy temu na sesji.  

Panie Burmistrzu, ulica jeszcze Oleśnica była tutaj poruszona. Nie ma przejścia dla pieszych 

oznakowanego poziomo i pionowo przy samym skrzyżowaniu z ulicą Witosa. To jest w zasadzie 

nielegalne przejście, ludzie sobie przechodzą na drugą stronę, idąc chodnikiem od strony ulicy 

Oleśnickiej - nie ma tam, proszę mi wierzyć. No i muszą albo iść, nie wiem, jakoś tak dziwnie 

gdzieś Szkolną, bo w sumie przechodzą nielegalnie.  

Jeszcze jedna sprawa. Właściciel posesji, która graniczy bezpośrednio z tym skrzyżowaniem, 

udostępnił swój prywatny teren na to, aby tiry zawracały. Bo te tiry, no tak średnio raz w tygodniu 

niszczyły mu ogrodzenie. On się cofnął z ogrodzeniem i teraz tiry tak ścinają, że nie niszczą 

ogrodzenia, ale niszczą chodniki. Proszę tam udać się i zobaczyć, jak to w rzeczywistości 

wygląda. Na mój - chyba dwa lata temu i rok temu byłem w Zarządzie Powiatowym Dróg, 

usłyszałem taką informację, chodziło o zmniejszenie gabarytów przejazdu samochodów 

ciężarowych, nie po to robiliśmy tę drogę jako Powiat, żeby teraz ograniczać tam ruch ciężkich 

tirów. Taką informację uzyskałem. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – pan Burmistrz Piórko. Proszę bardzo. 

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko - pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo. To nie jest tak, że Burmistrz  

w projekcie budżetu wpisuje sobie 50, 10 czy 20% na drogę powiatową. Takiego budżetu zrobić 

nie wolno - proszę państwa. Dopiero jak występuje zarządca drogi, czy to Dolnośląska Służba 

Dróg i Kolei - jeżeli chodzi o drogi wojewódzkie, czy to Powiatowy Zarząd Drogowy, to wtedy 

Burmistrz konstruując budżet, to uwzględnia, albo i nie uwzględnia. Takie wnioski, które były 

składane, z reguły są uwzględniane, przykładem są Wójcice, przykładem jest, jak już mówimy, 

żeby być precyzyjnym, w Chwałowicach ulica Szkolna w kierunku Dębiny. To chodzi tam  

o poszerzenie i o chodnik - proszę Państwa - czy dzisiaj rondo. To musi być wniosek od jednostki 

samorządu terytorialnego zawiadującego daną kategorią drogi. Jeżeli takie wnioski będą, one będą 

analizowane. To jest jedno. Drugie … I tutaj, czy on będzie, czy Burmistrz obiecał, nie obiecał. 

Jeżeli takiego wniosku nie będzie, proszę Państwa, to Burmistrz nie ma prawa wpisania tego 

zadania do budżetu, bo nie jest to zadanie własne gminy, a budżet to są zadania własne gminy  

i porozumienie między jednostkami, żeby była jasna sprawa. 

  Kolejny temat, ulica Oleśnicka. Ja wystąpię do Powiatowego Zarządu Drogowego, żeby się 

przyjrzał tej sytuacji tam na krzyżowaniu, bo jak dobrze pamiętam, nie ma chodnika po lewej 

stronie ulicy Oleśnickiej idąc od Witosa. Więc nie może być przejścia dla pieszych, jak nie ma 

chodnika - proszę Państwa. Tak że to pewnie jest tym spowodowane i dlatego, jak nie ma tam 

przejścia dla pieszych, to pieszy powinien, idąc prawą stroną od Witosa, idąc prawą stroną  czyli 

chodnikiem przy ulicy Oleśnickiej, powinien przejść przez Witosa i iść z drugiej strony 

chodnikiem przy ulicy Witosa. Tyle. Bo tak jak mówię, nie ma chodnika, nie może być przejścia 

dla pieszych. Dziękuję.  

Ale ja zwrócę się Zarządu Powiatowego, żeby ten tematu rozważył. Dziękuję. 
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Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Przewodniczący Stachnio ad vocem. Moim zdaniem 

zabiera pan czwarty raz głos, ale proszę. 

V-ce Przewodniczący R.M.  Ireneusz Stachnio – ja proponuję, pani Przewodnicząca, rzeczywiście, żeby w jakiś 

sposób doprecyzować nasze wystąpienia, bo troszeczkę tutaj... Ja wiem o tym, że są, tylko że ad 

vocem to jest do wypowiedzi. Ad vocem, czyli głos, czyli do wypowiedzi. To jest moja 

interpretacja, dlatego jakaś inna jest no to być może …  Ale dobrze. Ja, pani Przewodnicząca, 

żeby nie przedłużać ...  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – ja panu udzielam teraz głosu. Natomiast bardzo Państwa proszę, jeden głos 

merytoryczny około 5 minut, drugi głos jako replika, to się tak nazywa w naszym Statucie, około 

dwóch minut. Nie chcę tego formalnie przegłosowywać. Jeżeli będą dalej takie sytuacje 

przedłużania naszych wypowiedzi, to ja poddam to pod głosowanie. To jest w tej chwili serdeczna 

moja prośba. Proszę Państwa, jeszcze tylko dwa zdania. Głównym celem sesji jest uchwalanie 

uchwał, które są potrzebne do pracy Urzędu. Wszystkie sprawy samorządowe, niezmiernie ważne 

dla mieszkańców, dla nas, dla władz Urzędu, dla burmistrzów, one proszę państwa powinny  

w większości znaleźć swoje miejsce na komisji, tak jak było to wczoraj. My w tej chwili mamy 

prawie, no nie chciałabym powiedzieć, ale chyba ... Ile? Godzina i 40 minut „Sprawy 

samorządowe”. Proszę się nad tym zastanowić, bo to wszystkich nas dotyczy. W tej chwili 

udzielam głosu panu Przewodniczącemu Stachnio. 

V-ce Przewodniczący R.M.  Ireneusz Stachnio – bardzo dziękuję pani Przewodnicząca. W zupełności się także  

z panią zgadzam. No ale, pani Przewodnicząca i państwo radni, bardzo długo nie mieliśmy takiej 

możliwości wypowiadania się, więc myślę, że to jest tylko taka przypływ tylko, ponieważ komisja 

też była po raz pierwszy w ten sposób razem organizowana, przypomnę. Przez ileś tam miesięcy, 

prawie rok, nie mieliśmy w ogóle spotkań.  

Więc, panie Burmistrzu, mówimy o tym samym. Ja wyraźnie mówiłem, Powiat zwróci się do 

Gminy o dofinansowanie tak, jak było w tym wypadku drogi w Wójcicach.  

Uprzedzając głos pani Kamińskiej w sprawie drogi w Wójcicach, ja mówię tylko o spotkaniach 

naszych radnych powiatowych i radnych gminnych z Klubu PiS. Tak że tak uprzedzam.  

Natomiast, panie Burmistrzu, jedna jeszcze rzecz. Oleśnicka nie ma chodnika, natomiast Oławska 

ma chodnik. Przepraszam, Witosa. Przejście jest z chodnika na Witosa na chodnik na Oleśnicką. 

Oleśnicka nie ma chodnika po tamtej stronie, rzeczywiście. Natomiast Oławska … Witosa ma 

chodnik, o to mi chodziło. Dziękuję.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Piórko. Proszę. 

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko - pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo. Jak będzie wniosek, to tak, jak 

powiedziałem, będzie rozpatrywany, a nie na zasadzie, że ja dzisiaj powiem: będziemy 

rozpatrywać wniosek, skoro go nie ma. To jest jedno.  

Dwa. Proszę Państwa, jak już jestem przy głosie, to chciałem się podzielić z Państwem taką 

refleksją, która po czytaniu Facebooka naszła mnie, oczywiście podniosła mi ciśnienie. Ale 

miałem o tym nie mówić, a jednak to dzisiaj powiem proszę Państwa. I chciałbym, żebyście tu 

Państwo radni, generalnie z PiS-u, jeżeli sobie gratulujecie, to cały czas mówimy o 50% 

dofinansowania z budżetu gminy, to gratulujcie sobie w 50% i miejcie cywilną odwagę 

powiedzieć: tak, wywalczyliśmy, ale Burmistrz Jelcza-Laskowic dołożył 50% do. A tu wszyscy 

opowiadamy, panie radny Stachnio, tak, Burmistrz da i tak dalej. Jeżeli tak będziecie postępować, 

to rzeczywiście Burmistrz pewnie nie wystąpi z takim wnioskiem, bo sami Państwo do tego 

prowadzicie. Miałem o tym nie mówić, ale przyzwoitość jest wymagana w każdym calu. Dziękuję 

bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję. Pani radna Joanna Kamińska. Proszę bardzo.  

Radna Joanna Kamińska - więc ja się cieszę, że pan Burmistrz podjął właśnie ten temat, bo ja, a propos, już nie 

radnych PiS-u, bo to oczywiście nie ten, tylko ja chciałam tylko łaskawie przypomnieć, że droga 

Leśna w Wójcicach, odkąd ja pamiętam, a już mówiłam o tym wcześniej, kilkanaście lat 

pracowałam w Wójcicach jako sołtys, jako radna, przewodnicząca Rady Sołeckiej, teraz drugą 

kadencję Rady, zawsze to zadanie było zgłaszane do budżetu miasta i gminy. Chwała Bogu za to, 

że mieliśmy taką możliwość, że pan Rygielski ma, że tak powiem, przywileje w Starostwie 

Powiatowym u Starosty i udało się złożyć ten wniosek, aczkolwiek ten wniosek został podpisany  

i przez sołtysa, i przeze mnie i uważam, że powinniśmy się cieszyć z tego, że to jest nasza 

wspólna decyzja, a nie tylko pana Rygielskiego i podkreślałam to też na Facebooku, bo niestety 

musiałam się włączyć w tę rozmowę. Nie robię tego, ale tutaj musiałam. Gdyby nie Burmistrz 

Miasta i Gminy Jelcz-Laskowice, nie byłoby drogi powiatowej w Wójcicach. Więc przypisywanie 

sobie, nie wiem, pochwał, jakichś zasług, jest kompletną bzdurą. Podkreślam, gdyby nie Gmina, 
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nie byłoby drogi, bo to są słowa pana Brezdenia na spotkaniu w Wójcicach. I tu dziękuję, bez 

żadnych komentarzy, wszyscy wszystko wiedzą. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – pan Burmistrz Piórko. Proszę.  

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko - pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo. Ja tu się z panią radną Kamińską 

nie zgadzam. Mieliby tylko jeden pas, albo do połowy drogi. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – proszę Państwa, do dyskusji zgłosił się, moim zdaniem, po raz trzeci pan 

radny Łukasz Dudkowski. Proszę uprzejmie.  

Radny Łukasz Dudkowski - pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. Rzeczywiście podsumowując może trochę.  

Ja myślę, że w ogóle uniknęlibyśmy tak długich spraw samorządowych, jakby koledzy i koleżanki 

radni nie opowiadali za każdym razem historycznie, jak to wielce włożyli wysiłków w te 

wszystkie (…), bo generalnie po to też wszyscy Państwo tu jesteście i za to też wszyscy Państwo 

bierzecie środki finansowe, podobnie jak ja, jako radny Rady Miejskiej Gminy. W związku z tym 

taka drobna uwaga, bo doskonale wiemy, macie Państwo zaufanie społeczne, wszyscy zostaliście 

wybrani, niektórzy któryś raz z rzędu, więc wasze wysiłki są doceniane, jesteście w dalszym ciągu 

radnymi. Myślę, że to będzie czas znowu za dwa i pół roku też albo za trzy, bo może być wybory 

przesunięte o pół roku dłużej, żeby nie nachodziły na siebie. Natomiast będzie czas aby o tym 

mówić i jakbyśmy uniknęli tego za każdym razem tylko przypominania, na przykład w moim 

przypadku ja też prosiłem o odpowiedź panów burmistrzów, a nie pana radnego Woźniaka i nie 

oczekiwałem od niego odpowiedzi i wykładu historycznego, jak to było. Naprawdę też nie po to tu 

jesteśmy. Myślę, że krótkie pytanie, krótkie odpowiedzi, to nam będzie łatwiej. A podsumowując 

jeszcze szybko tę dyskusję, do pana Burmistrza Piórko, oczywiście pełna zgoda. Ja myślę, że jeśli 

zabrzmiało to tak, że cokolwiek przypisujemy sobie bez wsparcia Miasta i Gminy, to 

nadinterpretacja lekka pana Burmistrza, bo za każdym razem mówimy, że wspieramy i tutaj pełna 

zgoda, że bez wsparcia pana Burmistrza Szczęśniaka … Zresztą chyba nawet tak było, że pan 

Burmistrz sam powiedział do pana Rygielskiego, że w takim razie gramy trochę w pokera  

i (…) ja mówię, że 50% niech dołoży Powiat, to będzie droga w Wójcicach - tak jak to chyba było 

z tego, co pamiętam, więc to bez dwóch zdań. I wszystkie te elementy, o których tu rozmawiamy, 

jest wsparcie Państwo nasze macie. Jeśli w jakikolwiek sposób (…) coś sobie (..) jako sukces, to 

na pewno nie jest tak, że robimy to sami, bo bez waszego wsparcia nie byłoby to możliwe. Tyle, 

dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Do dyskusji zgłosił się, moim zdaniem, po raz trzeci pan 

radny Tadeusz Babski. Proszę uprzejmie.  

Radny Tadeusz Babski - dziękuję bardzo. Pani Przewodnicząca, Szanowna Rado. Słuchając radnego, pana 

Ireneusza Stachnio, to odnoszę wrażenie, że najlepsze pomysły dotyczące inwestycji, to są  

z inicjatywy PiS-u, a pozostali radni, to tylko powielają pomysły PiS-u. Ja przypomnę tylko, pan 

Stachnio dzisiaj powiedział, że przez osiem lat ostatnich zaniedbania były ze strony samorządu. 

To przypomnę, zarządcą drogi powiatowej, jaką jest Chwałowicka, jest Powiat i trzeba 

powiedzieć twardo, zaniedbania są spowodowane przez Starostwo, w którym rządzi PiS. 

Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – proszę Państwa, ja mam prośbę, unikajmy takich dyskusji. Jedna 

odpowiedź, jedna wypowiedź powoduje zaraz ad vocem i  kółko się tak toczy. Zbliżamy się do 

dwóch godzin, jeżeli chodzi o „Sprawy samorządowe”. Ja chciałam tylko przeprosić pana 

Sekretarza Koprowskiego, bo on się zgłosił już dawno temu i ja mu nie udzieliłam głosu, i chyba 

jest po temacie. Proszę Państwa, chciałabym prosić pana Przewodniczącego Stachnio, żeby się 

wycofał już z tej dyskusji. Wątki polityczne się pojawiają. Myślę, że nie jest to nam... Nie słychać 

mnie w tej chwili chyba, tak?  

V-ce Przewodniczący R.M.  Ireneusz Stachnio – słychać Pani Przewodnicząca.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – żebyśmy zakończyli te wątki i myślę, że pana doświadczenie tutaj, 

 w samorządzie, chyba zgodzi się pan ze mną, bo ja jeszcze na koniec chciałabym zabrać głos, a to 

już naprawdę jest bardzo późno. 

V-ce Przewodniczący R.M.  Ireneusz Stachnio – tak, ja się z panią Przewodniczącą zgadzam, mówmy o faktach, 

o tym co się dzieje, a nie przypisujmy sobie rzeczy, których nie robiliśmy. Zatem dziękuję, 

rezygnuję z głosu. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda –  bardzo panu dziękuję za zrozumienie. Proszę Państwa, ja mam trzy sprawy 

krótko.  

Do pana Burmistrza Marka Szponara. Panie Burmistrzu, pięknie ukwiecone jest nasze miasto.  

Ja parokrotnie już panu wcześniej dziękowałam za to, że tak pan dba o kwiaty, o krzewy i o tę 

oprawę taką kwiatowo-krzewową naszego miasta. Wszyscy mieszkańcy na to zwracają uwagę. 

Natomiast no coś się wydarzyło na przystanku PKS przy ulicy Oławskiej z kierunku Oława do 
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Urzędu Miasta i Gminy, bo tam niestety wszystkie zasadzone wcześniej kwiaty, krzewy, drzewka 

tam nawet były, są uschnięte. Proszę uprzejmie o zainteresowanie tym tematem i ewentualną 

interwencję.  

Druga rzecz dotyczy no w zasadzie też działki, powiedzmy, pana Burmistrza Szponara.  

Ja mówiłam o tym na komisji, ale ponieważ obiecałam mieszkańcowi ulicy Tańskiego, który się 

zgłosił do mnie na takim telefonicznym dyżurze, to powtarzam to, że mieszkaniec z ulicy 

Tańskiego zwrócił się do mnie z tematem, że autobusy, które no on widzi ze swojego okna, 

przemieszczają się, jeżdżą w zasadzie puste. Bardzo proszę, w kontekście z naszej komisji  

i dzisiejszych wypowiedzi radnych, o przyjrzenie się naprawdę temu tematowi. Ja zrozumiałam 

pana argument, że mamy po prostu dotację do tego i nie możemy jakby zawiesić tych busów, ale 

trzeba coś wymyśleć, tak? Takie jest moje zdanie.  

Trzecia sprawa, o której się dzisiaj w zasadzie dowiedziałam, bo nikt do mnie w tym temacie nie 

dzwonił, nie mailował, nikt mi nic na ten temat nie mówił, dotyczy Klubu „Orzeł” i dotyczy 

Centrum Sportu i Rekreacji tam, gdzie no odbywały się i odbywają chyba jeszcze treningi.  

Pani Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Zdrowia wychodziła wcześniej i nie 

wiem, czy wszystko jakby pani słyszała, bo w obrębie tej komisji pojawiają się trzy tematy.  

Przy jednym z tematów jeszcze jest jakby włączony Komisja Rozwoju Gospodarczego  

i Finansów. Więc ten temat pierwszy dotyczy rozbudowy Szkoły Podstawowej nr 1 - obu komisji 

dotyczy. Drugi temat, który się pojawił i były głosy, aby się komisja właśnie merytoryczna tym 

zajęła, przedyskutowała, to jest boisko SP przy Szkole nr 2. No i trzecia sprawa co z tym klubem. 

Bo to rzeczywiście, proszę Państwa, myślę, że tutaj panie Burmistrzu Piórko, do pana prośba. 

Jutro pan, tak mówił, widzi się z Burmistrzem Szczęśniakiem i w temacie jeszcze innym, prawda? 

Ale gdyby tak zechcieć to przedyskutować, no bo no naprawdę szkoda tego zachodu i tych osób, 

które tam trenowały. No i myślę, że to się łączy również z tymi najmłodszymi mieszkańcami 

Jelcza-Laskowic, którzy za chwilę mogą przestać tam trenować. Dziękuję bardzo. Ja wszystko. 

Oddaje głos panu Burmistrzowi Piórko. 

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko - pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo. Ja akurat w tym punkcie 

chciałbym Państwu, bo tutaj widzę, że z porządku obrad nie będzie możliwości poinformować 

Państwa, że już dzisiaj podejmowaliście Państwo uchwałę o pomocy. Wykonawca ronda jest 

wyłoniony. Wczoraj zatwierdziłem projekt organizacji ruchu i ruch będzie się odbywał: Oławska 

będzie ulicą jednokierunkową. Proszę Państwa, z Oławy do Jelcza-Laskowic w tę stronę kierunek, 

natomiast do Oławy przez Aleję Młodych, Chabrową, przez Miłoszyce, Techników i ulica 

Zachodnia, Wrocławska i dalej Oławską do Oławy. Tak, żebyście Państwo wiedzieli, że taka 

organizacja ruchu będzie, będzie to oznakowane i to dotyczy ten okres, to jest cała przebudowa 

czy budowa ronda i też ruch nie zależnie od tego, czy będą robili lewy czy prawy pas, będzie cały 

czas jednokierunkowy z Oławy do Jelcza- Laskowic, a w drugą stronę tak, jak powiedziałem. 

Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda –  dziękuję. Pan radny Jacek Załuski. Proszę bardzo. 

Radny Jacek Załubski -  dziękuję bardzo pani Przewodnicząca. Ja tylko króciutko do pani apelu tutaj też, żeby 

uspokoić. Otóż Akademia „Orzeł” i Klub Sportowy „Orzeł” to są dwa różne stowarzyszenia i tutaj 

na Akademię jest osobna dotacja na funkcjonowanie Akademii i trenowanie dzieci nie jest w 

żaden sposób zagrożona. Natomiast niewątpliwie z tego, co radny Dudkowski mówił, jest problem 

właśnie z drużyną seniorską, czyli z klubem sportowym, a nie z Akademią, w której trenują nasze 

dzieci. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję za wyjaśnienie. Proszę Państwa, nie ma więcej osób chętnych do 

dyskusji. Ogłaszam 15 minut przerwy. Mamy godzinę 14:53 i bardzo proszę, żebyście Państwo 

punktualnie przybyli na salę, a Państwo pracujący online, żeby się punktualnie włączyli. Dziękuję. 

Przerwa 15- minutowa. 

 

Przewodnicząca ogłosiła 15-minutową przerwę w obradach XXXV Sesji Rady Miejskiej. 

 

Po przerwie. 

Od. pkt 11 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – proszę państwa, rozpoczynamy po przerwie. Przed chwilą odczytałam, jak 

brzmi punkt nr 11, chodzi o uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej.  
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Te uchwały od punktu nr 11 do punktu nr 17 głosowaliśmy, że nie będą odczytywane projekty 

uchwał.  

Moje pytanie do Państwa radnych, czy w tym punkcie ktoś z Państwa chciałby zabrać głos?  

Pan radny Piotr Stajszczyk. Proszę uprzejmie. 

Radny Piotr Stajszczyk - dziękuję bardzo. Ja mam pytanie do pani Skarbnik, jeśli chodzi o wieloletnią prognozę 

finansową. Na stronie, to jest strona czwarta, w wierszu pierwszym. wierszu: roku 2021, kolumna 

2.2: Wydatki Majątkowe - jest kwota 36 milionów. W kolumnie 2.2.1, w tym  Inwestycje i zakupy 

inwestycyjne ponad 34 miliony i kolumna 2.2.1.1: w tym 47.821.000 – tu jest chyba, na pewno tu 

jest jakiś błąd. Prosiłbym o poprawienie. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – bardzo proszę, czy pani Skarbnik chciałaby się do tego ustosunkować?  

Skarbnik M i G Elżbieta Harań – Klimek - tak, już właśnie sprawdzam, cóż mogło się zdarzyć i dlaczego na 

wydruku jest taka kwota, ale proszę o chwilę cierpliwości.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dobrze. Oczywiście. Czekamy na panią Skarbnik.  

Skarbnik M i G Elżbieta Harań – Klimek - drodzy Państwo, niestety sprawdzam w naszym programie „Bestia” 

i weryfikuję dane i wygląda na to, że dane są poprawne, aczkolwiek z wprost z wyliczenia to nie 

wynika. Jeśli ewidentnie okaże się, że jest to jakiś błąd systemowy, to zostanie on skorygowany 

oczywiście poprzez Zarządzanie Burmistrza. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Ad vocem pan radny Piotr Stajszczyk. Proszę. 

Radny Piotr Stajszczyk -  ja tylko krótko. Na pewno tu jest błąd. Myślę, że to jest kwestia może przesunięcia 

przecinka, dlatego że w ostatniej uchwale, z poprzedniego miesiąca w tym zakresie, w zakresie 

zmian wieloletniej prognozy było 3.757.100 zł, a tu jest nagle wzrost o 44 miliony zł, tak że 

myślę, że to jest błąd. Dziękuję bardzo. Ale rozumiem, że zarządzeniem zostanie poprawiane. 

Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy w tym punkcie ktoś z Państwa jeszcze chciałby 

zabrać głos? Nie widzę.  

Proszę Państwa, zanim przejdziemy do głosowania, bardzo Państwa proszę o potwierdzenie 

obecności na sesji, bo tutaj się zmieniło przynajmniej na sali. Proszę o potwierdzenie swojej 

obecności.  

Proszę Państwa, sytuacja jest w tej chwili taka, że obecnych jest na sesji 19 radnych  

i dwie osoby są w tej chwili nieobecne.  

Przystępujemy do głosowania. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem tej uchwały, proszę podnieść rękę  

i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał, proszę podnieś rękę  

i nacisnąć przycisk. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta i gminy Jelcz-Laskowice na lata 

2021 – 2031. 

  

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19 (jednogłośnie) 

 

NIEOBECNI: 2 

- uchwała została podjęta –  

 

Wyniki imienne: 
 

ZA (19) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Janina Hernas, Robert Jadczak, Karolina Kolado, Julian 

Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Michał Pakosz, 

Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, 

Jacek Załubski 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Dudkowski, Joanna Kamińska 

 

UCHWAŁA NR XXXV.315.2021  

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU - LASKOWICACH 

z dnia 30 czerwca 2021 r. 
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w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta i gminy Jelcz-Laskowice na lata 2021 – 2031. 

Od. pkt 12 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do kolejnego punktu: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr III.30.2018 Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach z dnia 27 grudnia 2018 r.  

w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie miasta 

i gminy Jelcz-Laskowice. 

Czy w sprawie tego projektu uchwały ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. 

Przystępujemy do głosowania.  

Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem tej uchwały, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

Kto jest przeciw, kto się wstrzymał, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III.30.2018 Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach z dnia 27 

grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie miasta  

i gminy Jelcz-Laskowice. 

  

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 19 (jednogłośnie) 

 

NIEOBECNI: 2 

- uchwała została podjęta –  

 

Wyniki imienne: 
ZA (19) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Janina Hernas, Robert Jadczak, Karolina Kolado, Julian 

Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Michał Pakosz, 

Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, 

Jacek Załubski 

NIEOBECNI (2) 

Łukasz Dudkowski, Joanna Kamińska 

 

 

UCHWAŁA NR XXXV.316.2021  

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU - LASKOWICACH 

z dnia 30 czerwca 2021 r. 

w sprawie: zmiany Uchwały Nr III.30.2018 Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach  

z dnia 27 grudnia 2018 r. w sprawie uchwalenia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie miasta i gminy Jelcz-Laskowice. 

Od. pkt 13 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przystępujemy do kolejnego punktu, jest to punkt numer 13: Podjęcie 

uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów ZGM-TBS Spółka z o.o. z siedzibą w Jelczu-

Laskowicach.  

Czy w tym punkcie ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę.  

Natomiast, proszę Państwa, zanim przystąpimy do głosowania, musimy jeszcze raz sprawdzić 

kworum, ponieważ sytuacja w sali konferencyjnej się zmieniła i bardzo Państwa proszę jeszcze 

raz o potwierdzenie obecności na sesji.  

Mamy już wynik głosowania. W tej chwili 20 radnych i jedna osoba jest nieobecna. 

Przystępujemy do głosowania tego projektu uchwały. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem 

tej uchwały, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał, proszę 

podnieś rękę i nacisnąć przycisk. 
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Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w Zakładzie Gospodarki Mieszkaniowej - Towarzystwo 

Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. z siedzibą w Jelczu-Laskowicach. 

  

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20 (jednogłośnie) 

 

NIEOBECNI: 1 

- uchwała została podjęta –  

 

Wyniki imienne: 
ZA (20) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Janina Hernas, Robert Jadczak, Joanna Kamińska, Karolina 

Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Michał 

Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof 

Woźniak, Jacek Załubski 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Dudkowski 

 

UCHWAŁA NR XXXV.317.2021 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU - LASKOWICACH 

z dnia 30 czerwca 2021 r. 

w sprawie : zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w Zakładzie Gospodarki Mieszkaniowej- 

Towarzystwo Budownictwa Społecznego Sp. z o.o. z siedzibą w Jelczu-Laskowicach. 

Od. pkt 14 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do punktu 14: Podjęcie uchwały w sprawie zdania nazwy 

ulicy w Jelczu-Laskowicach.  

Czy w tym punkcie ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Chodzi o ulicę Pawią, obręb geodezyjny 

Jelcz.  

Nie widzę, przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem tej uchwały, 

proszę podnieś rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał. 

 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Jelczu-Laskowicach. 

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20 (jednogłośnie) 

 

NIEOBECNI: 1 

- uchwała została podjęta –  

 

Wyniki imienne: 
ZA (20) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Janina Hernas, Robert Jadczak, Joanna Kamińska, Karolina 

Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Michał 

Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof 

Woźniak, Jacek Załubski 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Dudkowski 
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UCHWAŁA NR XXXV.318.2021 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU - LASKOWICACH 

z dnia 30 czerwca 2021 r. 

w sprawie nadania nazwy ulicy w Jelczu-Laskowicach. 

Od. pkt 15 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do punktu nr 15: Podjęcie uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy w Nowym Dworze.  

Chodzi o ulicę Sarnią, obręb geodezyjny Nowy Dwór. Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? 

Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem tej uchwały, 

proszę podnieś rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał, proszę podnieś rękę  

i nacisnąć przycisk. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

podjęcia uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Nowym Dworze. 

  

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 20 (jednogłośnie) 

 

NIEOBECNI: 1 

- uchwała została podjęta –  

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Janina Hernas, Robert Jadczak, Joanna Kamińska, Karolina 

Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Michał 

Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof 

Woźniak, Jacek Załubski 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Dudkowski 

 

UCHWAŁA NR XXXV.319.2021 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU - LASKOWICACH 

z dnia 30 czerwca 2021 r. 

w sprawie nadania nazwy ulicy w Nowym Dworze. 

Od. pkt 16 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do punktu nr 16: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi na Burmistrza Jelcza-Laskowic.  

Proszę Państwa, postaram się krótko to zreferować i jeżeli będzie taka konieczność, to będę prosiła 

pana Przewodniczącego Pakosza o uzupełnienie mojej wypowiedzi. Chyba, że pan 

Przewodniczący Pakosz sam by chciał zreferować?  

Nie słyszę, w takim razie referuję. 

Proszę Państwa, wpłynęła do Urzędu skarga Pani, o inicjałach D.T., na Burmistrza Jelcza-

Laskowic. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, która działa w imieniu Rady, dokonała 

szczegółowej analizy wniesionej skargi i ustaliła, co następuje:  

Komisja uznała skargę za zasadną w części, która dotyczy braku odpowiedzi na pismo wysłane do 

Burmistrza Jelcza-Laskowic w dniu 20 listopada 2020 roku. Niemniej jednak na zaistniałą 

sytuację miały wpływ czynniki, które były związane z trwającą pandemią COVID-19 i co za tym 

idzie: 

- wykonywanie przez pracowników Urzędu  pracy w systemie rotacyjnym, co powodowało 

znaczne nawarstwianie się spraw do załatwienia, 
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- zachorowania pracowników Urzędu na COVID-19, co powodowało wyłączenie ich ze 

świadczenia pracy oraz objęcie pozostałych pracowników kwarantanną - w tym pracownika 

bezpośrednio odpowiedzialnego za realizację zadania, 

- i choroba pracownika wykonującego zadania na stanowisku ds. leśnictwa i utrzymania zieleni. 

W pozostałym zakresie dotyczącym procedur administracyjnych, które zostały przeprowadzone  

w sposób należyty, skargę należy uznać za bezzasadną. Takie było stanowisko Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji w tym temacie. Natomiast ta skarga – pokrótce - była na opieszałość 

urzędniczą z powodu braku reakcji na pismo wysłane do Burmistrza, o czym przed chwilą 

powiedziałam. Pismo dotyczyło kwestii ochrony drzew, starych wierzb rosnących na skwerku przy 

ulicy Drzewieckiego w Jelczu-Laskowicach i do dnia wtedy, kiedy Pani pisała, czyli do marca 

2021 roku, Pani nie otrzymała odpowiedzi. I Pani również wnosiła o procedurę ochrony tych 

wierzb, kwalifikując je jako pomniki przyrody. Pismo jest no takie dość długie, dość szczegółowe. 

Po zbadaniu przez komisję właściwą jakby do tych spraw, jeżeli chodzi o Radę Miejską, to 

Państwu przed chwilą to stanowisko odczytałam.  

Natomiast radca prawny Urzędu, po zapoznaniu się z pismem Pani o inicjałach D.T. napisał,  

że pismo ma charakter skargi w rozumieniu działu 8 rozdział 2 Kodeksu postępowania 

administracyjnego i właściwym do jej rozpatrzenia na podstawie art. 229 pkt 3 Kodeksu 

postępowania administracyjnego jest Rada Miejska w Jelczu-Laskowicach.  

Jeżeli pan Przewodniczący Pakosz mnie słyszy i chciałbym coś dodać, to proszę bardzo, udzielam 

panu głosu w tej chwili.  

Przewodniczący Komisji SWiP Michał Pakosz - bardzo dziękuję pani Przewodnicząca. Dzień dobry Państwu. 

No myślę, że w pełni wyczerpała pani kwestię, no jakby więcej nic do dodania w tej sprawie nie 

można. Było to omawiane dwukrotnie na komisji. Ewentualnie, jeżeli są jakieś pytania, to 

ewentualnie mogę służyć odpowiedzią, bo jakby streściła Pani wszystko w sposób no idealny. Tak 

że to wszystko z mojej strony. Jeżeli są jakieś pytania, to zapraszam oczywiście.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. W takim razie czy Państwo radni mają jakieś pytania? Pan 

Przewodniczący Ireneusz Stachnio. Proszę.  

V-ce Przewodniczący R.M. Ireneusz Stachnio - bardzo dziękuję pani Przewodnicząca. Ja mam taką wątpliwość, 

bo skarga dotyczyła wprawdzie pisma, znaczy braku odpowiedzi w jakimś tam terminie. 

Natomiast kwestia drzew, które tam rosły i tak, jak skarżąca wykazała te obwody tych wierzb, 

mieściły się w granicach, które są określane jako pomniki przyrody. I czy komisja ten wątek 

rozpatrywała, czy on był analizowany jako skarga, czy tylko sam brak odpowiedzi?  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – były rozpatrywane obydwa wątki przez komisję, ja to wcześniej Państwu 

odczytałam, że ten brak odpowiedzi no wynikał z przyczyn jakby związanych z COVID-19. 

Natomiast w ten drugi wątek tu jest takie zdanie: „W pozostałym zakresie dotyczącym procedur 

administracyjnych, które zostały przeprowadzone w sposób należyty, skargę należy uznać  

za bezzasadną.” I dlatego ten projekt uchwały składa się jakby z takich dwóch części, że po 

rozpatrzeniu tej skargi i po zapoznaniu się ze stanowiskiem komisji, ja w tej chwili no odczytuję 

prawie że uchwały, uznaje skargę za zasadną w części dotyczącej braku odpowiedzi na pismo 

wysłane do Burmistrza, a w pozostałej części skargę uznaje się za bezzasadną z przyczyn 

określonych w uzasadnieniu, które stanowi załącznik do uchwały.  

Proszę Państwa, ja tutaj, bo jeszcze po konsultacji chciałam Państwu przekazać, że komisja jakby 

nie zajmowała się tematem związanym z tym, czy te drzewa są pomnikami przyrody, czy nie, bo 

jakby to nie jest rolą komisji. Natomiast sprawa dotyczyła no powstania tam, wybudowania tego 

budynku, bo mówimy o ulicy Drzewieckiego i o wycince tych drzew. W obu tych postępowania 

toczyło się postępowanie administracyjne. Tak, panie Burmistrzu? Tak. I tutaj jest, w tym zdaniu, 

które komisja wypracowała, że w pozostałym zakresie, który dotyczył procedur 

administracyjnych, zostały one przeprowadzone w sposób należyty. Tak że to takie aspekty były 

rozpatrywane.  

Proszę bardzo, czy są jakieś pytania, wątpliwości? Proszę uprzejmie. Nie ma, w takim razie 

przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem tej uchwały, proszę  

o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał, proszę podnieść 

rękę i nacisnąć przycisk. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Jelcza-Laskowic.  
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Wyniki głosowania: 

 

ZA: 17,  

PRZECIW: 0, 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 3, 

NIEOBECNI: 1 

- uchwała została podjęta –  

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Janina Hernas, Robert Jadczak, Joanna Kamińska, Karolina 

Kolado, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Tomasz Rygielski, 

Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 

WSTRZYMAŁO SIĘ (3) 

Julian Kozłowski, Michał Pakosz, Marek Starczewski 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Dudkowski 

 

UCHWAŁA NR XXXV.320.2021 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU - LASKOWICACH 

z dnia 30 czerwca 2021 r. 

w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Jelcza-Laskowic. 

Od. pkt 17 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do następnego punktu. Jest to punkt 17: podjęcie uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 25 marca 2021 roku, (data wpływu do tutejszego Urzędu),  

na działalności Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jelczu-

Laskowicach.  

I też krótko postaram się to Państwu zreferować. Jest do tej uchwały dość szczegółowe 

uzasadnienie. Ja mam nadzieję, że wszyscy Państwo to czytaliście. I teraz stanowisko prawne 

naszego mecenasa jest takie, że po zapoznaniu się z pismem Pana o inicjałach A.M. uprzejmie 

wyjaśniam, że pismo to ma charakter skargi na działalność Kierownika Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w rozumieniu działu 8 rozdziału 2 Kodeksu postępowania 

administracyjnego, a organem właściwym do jej rozpatrzenia jest, na podstawie art. 229 pkt 3 

Kodeksu postępowania administracyjnego, Rada Miejska w Jelczu-Laskowicach.  

I proszę Państwa, tutaj jest zamieszczona cała korespondencja dotycząca tej sprawy, która była też 

przedmiotem badania przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. W uzasadnieniu tej uchwały 

możemy, między innymi, przeczytać, że skarżący jako osoba, która korzystała ze świadczeń 

naszego Ośrodka Pomocy Społecznej, zarzuca Kierownikowi tego ośrodka nieterminowość  

w wypłacaniu zasiłków oraz nieprowadzenie przez Ośrodek Pomocy programu asystent osoby 

niepełnosprawnej.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, działająca w imieniu Rady, po dokonaniu szczegółowej 

analizy wniesionej skargi, jak również po zapoznaniu się z wyjaśnieniami udzielonymi przez 

zastępcę Kierownika ustaliła, że Ośrodek zachowuje terminowość wypłacania zasiłku 

pielęgnacyjnego, który finansowany jest z budżetu państwa i jako taki podlega regulacjom 

ustawowym, między innymi, w kwestii terminów wypłat, co Ośrodek Pomocy realizuje  

w ostatnim pełnym tygodniu miesiąca. Co do drugiego wątku skargi, że Ośrodek Pomocy nie 

realizuje programu asystent osoby niepełnosprawnej, tutaj, w imieniu komisji, Przewodniczący 

wyjaśnia, że nie jest to obowiązek ustawowy, jak pisze skarżący, ale możliwość, z której Ośrodek 

Pomocy może skorzystać. Jest to coroczna edycja programu, w ramach którego można uzyskać to 

świadczenie. Termin składania wniosków na 2021 rok minął 8 stycznia. Ośrodek Pomocy nie 

składał wniosku ze względu na ogólnie panującą sytuację. I Przewodniczący, w imieniu komisji 

nadmienia, że były wątpliwości co do sensowności jakby uruchomienia w Gminie tego programu. 

Asystentem osoby niepełnosprawnej może być osoba, która ukończyła szkołę średnią, plus roczną 

szkołę policealną lub osoba, która ukończyła szkołę średnią oraz ma minimum roczny staż pracy  

z osobą niepełnosprawną. W ramach programu wynagrodzenie dla takiej osoby jest niestety 

bardzo niskie. Kolejną niedogodnością jest to, że asystent przysługuje niepełnosprawnemu na  
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30 godzin miesięcznie i trudno jest zatrudnić kogoś na 30 godzin miesięcznie. Tymi argumentami 

kierowało się kierownictwo Ośrodka Pomocy, podejmując decyzję o nie wnioskowanie o wyżej 

wymienione fundusze. No i jeszcze komisja stwierdziłam, że skarżący w swoich pismach podawał 

adres zwrotny we Wrocławiu oraz, że pisma z Urzędu Miasta i Gminy Jelcz-Laskowice zostały na 

ten adres skutecznie doręczone, to skutkowało podjęciem decyzji o wstrzymaniu wypłat 

świadczeń przez tutejszą placówkę. Skarżącemu wypłacono jeszcze majowy zasiłek, by 

zabezpieczyć czas zmiany świadczeniodawcy, natomiast czerwcowy zasiłek powinien już 

wypłacić Ośrodek Pomocy we Wrocławiu. Z uwagi na to wszystko komisja stwierdziła 

bezzasadność skargi na działalność kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej. W związku z tym 

wnioskiem Komisja Skarg, Wniosków zwraca się do Rady Miejskiej z wnioskiem o podjęcie 

uchwały w sprawie uznania skargi za bezzasadną.  

Czy pan Przewodniczący Pakosz chciałby coś jeszcze dodać? 

Przewodniczący Komisji SWiP Michał Pakosz - dziękuję pani Przewodnicząca. Myślę, że zreferowała to pani 

(…) zrobić nie dało, więc ja ze swojej strony mogę ewentualnie odpowiedzieć na jakieś pytania, 

jeśli byłyby jakieś wątpliwości w tej sprawie. A wszystko to, co pani powiedziała, dokładnie (…) 

Skarga została przeanalizowana bardzo dokładnie w oparciu o wyjaśnienia pani Kierownik 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, tak że jeśli są jakieś pytania, to zapraszam. Dziękuję 

bardzo.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy Państwo radni mają jakieś pytania w tej sprawie. Pan 

radny Julian Kozłowski. Proszę.  

Radny Julian Kozłowski - dziękuję pani Przewodnicząca. Ja mam takie pytanie, bo w tych dokumentach, które 

przeglądałem, nic nie ma żadnej informacji o pracowniku socjalnym, czy pracownik socjalny był 

u tej osoby? Czy w jakiś sposób oceniał stan, jaki tam jest, czy ona rzeczywiście mieszka na 

terenie gminy Jelcz-Laskowice, czy na terenie Wrocławia? Bo jakoś tam nie znalazłem takich 

dokumentów. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – i nie ma takich dokumentów. Już sekundkę. Panie radny, Szanowni 

Państwo radni. Pan pisząc tę skargę, w tym polu nadawcy wskazał swoje dane osobowe  

i wrocławski adres. I ja, pisząc do Pana, jaki jest tryb postępowania i co się będzie działo, również 

na ten adres napisałam i „zwrotka” z potwierdzeniem odbioru została odebrana, czyli skutecznie 

to pismo zostało dostarczone, na podstawie tego uznane zostało, że Pan mieszka we Wrocławiu  

i nie może jakby korzystać tutaj ze świadczeń Ośrodka Pomocy Społecznej w Jelczu-Laskowicach 

i to takie mam wyjaśnienia. Ten adres wrocławski Pan tu własnoręcznie wpisał. Natomiast czy 

pracownik socjalny był, czy się kontaktował, to komisja chyba tego nie badała i ja tego też nie 

wiem. Ad vocem pan radny Julian Kozłowski.  

Radny Julian Kozłowski - dziękuję pani Przewodnicząca. No bo, w mojej ocenie, powinna być jakaś odpowiedź 

tutaj pracownika socjalnego na temat zaistniałej sytuacji, choćby jakaś krótka informacja o tym 

człowieku. A tu mamy taką suchą informację, wymiana dokumentów, ale nic żadnej pracy  

w terenie, więc no tutaj oczekiwałbym, żeby ze strony MOPS-u też było jakieś działanie w terenie 

jednak. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pan radny Jacek Załubski. Proszę.  

Radny Jacek Załubski - dziękuję bardzo pani Przewodnicząca. No tutaj jednoznacznie wynika z dokumentów,  

że skoro Pan mieszka we Wrocławiu, to podlega pod wrocławskim MOPS i tamtejsi pracownicy 

powinni do tego Pana zajrzeć, o czym też pani Kierownik informowała Pana, który składał skargę. 

No i on nie podlega pod nasz MOPS, więc niezasadne było to, żeby któryś z pracowników 

socjalnych jeździł do Wrocławia do tego Pana. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa jeszcze chciałby zabrać głos? Nie ma. 

W takim razie przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem tej 

uchwały, proszę podnieś i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał, proszę podnieść 

rękę i nacisnąć przycisk. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 25 marca 2021 r. (data wpływu do tut. Urzędu) na 

działalność Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jelczu-Laskowicach. 

  

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  
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WSTRZYMAŁO SIĘ: 1, 

BRAK GŁOSU: 1,  

NIEOBECNI: 1 

- uchwała została podjęta –  

 

Wyniki imienne: 
ZA (18) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Janina Hernas, Robert Jadczak, Joanna Kamińska, Karolina 

Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek Mikołajczyk, 

Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak, Jacek Załubski 

WSTRZYMAŁO SIĘ (1) 

Michał Pakosz 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Rygielski 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Dudkowski 

 

UCHWAŁA NR XXXV.321.2021 

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU - LASKOWICACH 

z dnia 30 czerwca 2021 r. 

w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 25 marca 2021 r. (data wpływu do tut. Urzędu) na działalność 

Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Jelczu-Laskowicach. 

Od. pkt 18 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – proszę Państwa, przechodzimy do punktu 18: Podjęcie uchwały w sprawie 

ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Jelcz-Laskowice w roku 2021- 2022.  

I teraz tak, proszę Państwa, wczoraj, w dniu wczorajszym, na komisji, pan radny Babski odczytał 

ten projekt uchwały, ale my musimy odczytać to jeszcze raz, ponieważ nie było pełnego składu 

Rady, nie było jednego pana radnego, który po prostu nie jest członkiem tych komisji. W związku 

z tym uprzejmie proszę pana Przewodniczącego Woźniaka o odczytanie projektu uchwały.  

V-ce Przewodniczący R.M. Krzysztof Woźniak – odczytał projekt uchwały. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda  - dziękuję bardzo za odczytanie projektu uchwały. Do dyskusji zgłosił się 

pan radny Jacek Załubski. Proszę bardzo, oddaję panu głos.  

Radny Jacek Załubski - dziękuję bardzo pani Przewodnicząca. Panowie burmistrzowie, Państwo radni. Mam 

taką delikatną uwagę co do nazewnictwa w tej uchwale. Z tego, co się orientuję, to chyba w latach 

2000 nazwa „etylina” odeszła już z obiegu, bo „etylina” zawiera ołów i powinno się stosować 

benzyna bezołowiowa 95 i 98. Wydaje mi się, że to powinno być zmienione w tej uchwale, 

żebyśmy tutaj byli zgodni z obecnym nazewnictwem, jak to wygląda na stacjach benzynowych. 

Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda - dziękuję bardzo. Oczekuję jakiejś odpowiedzi ze strony panów 

burmistrzów. 

Z-ca Burmistrza Marek Szponar - pani Przewodnicząca, jeżeli można to zdawało mi się, że nazewnictwo 

zostało zaproponowane poprawnie. Nie mam przekonania co do tego, że okoliczności zmiany 

tego. No nie umiem nic więcej powiedzieć. Dziękuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda  - panie Burmistrzu, czy pan by się chciał też do tego odnieść, czy na razie 

nie? Chwileczkę, proszę o chwilę cierpliwości. 

Radny Jacek Załubski - jeśli mogę jeszcze, no to szybko otworzyłem internet i w 2000 roku już zaprzestali 

produkcji tego i wprowadzili nazwę benzyny bezołowiowej, po prostu. Już nie ma etyliny u nas.  

Z-ca Burmistrza Marek Szponar - panie radny, też sprawdzam, jeżeli tak jest, no to, to musimy jak najbardziej 

to zmienić. Natomiast jeszcze chwileczkę, też weryfikuję. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda - panie Burmistrzu, ja proponuję krótką konsultację może z panem 

mecenasem.  

 Proszę Państwa, sytuacja jest taka, że no jednak ten projekt uchwały został parafowany przez pana 

mecenasa no i nie wiem, to musi być w tej chwili decyzja pana Burmistrza, czy wprowadza 

autopoprawką tę nazwę, którą przywołał pan radny Załubski, czy pozostaje tak ta uchwała, jak 

jest? Jeszcze prosimy o chwilę cierpliwości.  

Z-ca Burmistrza Marek Szponar - można pani Przewodnicząca?  
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Przewodnicząca R.M. Beata Bejda - bardzo proszę, pan Burmistrz Marek Szponar.  

Z-ca Burmistrza Marek Szponar - wydaje mi się, że nazwa została zastosowana w tej uchwale prawidłowo  

i w przypadku etyliny 95, jak i w przypadku etyliny 98 i ta nazwa nie sugeruje w żaden sposób, że 

to jest zawartość ołowiu. Tak że wydaje mi się, że jest wszystko w porządku. Dziękuję.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda - dziękuję bardzo. Proszę Państwa, no została zgłoszona uwaga. Burmistrz 

nie wnosi autopoprawki. Będziemy procedować taką uchwałę w tym zapisie, w jakim ona jest w 

tej chwili. Czy ktoś z Państwa jeszcze chciałby zabrać głos? Nie ma. Przystępujemy w takim razie 

głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem tej uchwały, proszę podnieś rękę i nacisnąć 

przycisk. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał, proszę podnieś rękę i nacisnąć przycisk. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

podjęcia uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Jelcz-Laskowice w roku szkolnym 

2021/2022.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0,  

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2, 

NIEOBECNI: 1 

- uchwała została podjęta –  

 

Wyniki imienne: 
ZA (18) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Janina Hernas, Robert Jadczak, Joanna Kamińska, Karolina 

Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek Mikołajczyk, 

Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, Michał Wolski, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMAŁO SIĘ (2) 

Michał Pakosz, Jacek Załubski 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Dudkowski 

 

 

 UCHWAŁA NR XXXV.322.2021  

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU - LASKOWICACH  
z dnia 30 czerwca 2021 r.  

w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Jelcz-Laskowice w roku szkolnym 2021/2022. 

Od. pkt 19 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do kolejnego punktu, jest to punkt nr 19, który dotyczy 

przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej w Miłoszycach na dofinansowanie prac 

konserwatorskich i restauratorskich przy dwóch ołtarzach bocznych. 

 I o odczytanie projekt uchwały poproszę pana Przewodniczącego Ireneusza Stachnio. 

V-ce Przewodniczący R.M. Ireneusz Stachnio – odczytał projekt uchwały. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy w tej sprawie ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? 

Pan radny Tadeusz Babski. Proszę. 

Radny Tadeusz Babski - pani Przewodnicząca, Wysoka Rado. Mam pytanie do pana Burmistrza. Czy Pan 

Burmistrz wie, ile koszt renowacji będzie całkowity wynosił? To dotyczy tej uchwały, ale także 

uchwał dotyczącej kościoła w Minkowicach. Dziękuję.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda –  dziękuję bardzo. Pan Burmistrz Piórko. Proszę. 

Z-ca Burmistrza Romuald Piórko – pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo. Wnioski o te dofinansowania, czy 

dotacje, są u pani Skarbnik i ja tutaj nie pamiętam szczegółów, tak że proszę panią Skarbnik  

o podanie tych kwot złożonych we wnioskach. Dziękuję.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Pani Skarbnik, czy się słyszymy?  

Skarbnik M i G Elżbieta Harań – Klimek - oczywiście, że się słyszymy. 
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Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – ale pani potrzebuje chyba chwilkę, tak? Żeby to sprawdzić. 

Skarbnik M i G Elżbieta Harań – Klimek - ale ja już Państwu odpowiem.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dobrze. Bardzo proszę. 

Skarbnik M i G Elżbieta Harań – Klimek - wniosek, który wpłynął z Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. 

Mikołaja Biskupa w Miłoszycach, opiewał na kwotę 180.000 zł. Ta kwota została i kosztorys 

został oczywiście zmieniony i w tej chwili wartość tej inwestycji wynosi 140.000 zł w tym roku.  

I już mamy informację, że w przyszłym roku dodatkowo do tych prac konserwatorskich  

i restauratorskich dojdzie kwota 60.000 zł. Tyle wiemy na dzień dzisiejszy.  

 Jeśli chodzi o wniosek złożony przez Parafię Rzymskokatolicką pw. św. Jana Nepomucena  

w Minkowicach Oławskich to, drodzy Państwo, tam tak naprawdę jest kosztorys, ja go za chwilkę 

postaram się odnaleźć, chociaż myślę, że materiały są u Pana Przewodniczącego Komisji. Nie 

wiem czy mam tu pełną kwotę akurat co do tego wniosku. Natomiast tam jest kwota też powyżej 

100.000 zł, ponieważ 90.000 zł, o ile dobrze pamiętam, Parafia powinna dostać od 

Wojewódzkiego Dolnośląskiego Konserwatora Zabytków. Jeśli tu się pomyliłam i niedobrze 

pamiętam kwoty, to bardzo proszę, żeby pan Przewodniczący, pan Piotr Stajszczyk, ewentualnie 

mnie poprawił, bo mam nadzieję, że ten wniosek ma jeszcze gdzieś przed sobą. Dziękuję.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję pani Skarbnik. Właśnie zgłosił się do dyskusji pan radny Piotr 

Stajszczyk. Proszę uprzejmie, oddaję panu głos.  

Radny Piotr Stajszczyk - dziękuję bardzo. Nie pomyliła się pani. Wniosek, jeśli chodzi o kościół w Minkowicach 

Oławskich, jest na kwotę prawie 140.000 zł. 90.000 zł jest dotacja od konserwatora i 49.000 zł  

z groszami jest wnioskowanie o dotację właśnie z Gminy.  

 A jeśli chodzi o kościół w Miłoszycach, to jak najbardziej powiedziała pani też tak, jak jest to we 

wniosku. Dziękuję.  

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa jeszcze chciałby zabrać głos? Nie.  

W takim razie my jesteśmy, proszę Państwa, w punkcie nr 19 i tę uchwałę będziemy głosować 

dotyczącą Parafii Rzymskokatolickiej w Miłoszycach. Chodzi o dofinansowanie oczywiście. 

Proszę o głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem tej uchwały, proszę podnieść rękę 

i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

podjęcia uchwały w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Mikołaja Biskupa  

w Miłoszycach na dofinansowanie prac konserwatorskich i restauratorskich przy dwóch ołtarzach bocznych.  

 

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18,  

PRZECIW: 0, 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2, 

NIEOBECNI: 1 

- uchwała została podjęta –  

 

 

Wyniki imienne: 
ZA (18) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Janina Hernas, Robert Jadczak, Joanna Kamińska, Karolina 

Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Michał 

Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMAŁO SIĘ (2) 

Michał Wolski, Jacek Załubski 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Dudkowski 

 

 UCHWAŁA NR XXXV.323.2021  

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU - LASKOWICACH  
z dnia 30 czerwca 2021 r.  

w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Mikołaja Biskupa w Miłoszycach na 

dofinansowanie prac konserwatorskich i restauratorskich przy dwóch ołtarzach bocznych. 
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Od. pkt 20 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do punktu nr 20: Podjęcie uchwały w sprawie przyznania 

dotacji Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Jana Nepomucena w Minkowicach Oławskich na 

dofinansowanie remontu ratowniczego konstrukcji kościoła pw. św. Jana Nepomucena - etap I.  

 O odczytanie projektu uchwały poproszę pana Przewodniczącego Krzysztofa Woźniaka. 

V-ce Przewodniczący R.M. Krzysztof Woźniak – odczytał projekt uchwały. 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś pytania? Bardzo dziękuję panu 

Przewodniczącemu Woźniakowi za odczytanie projektu uchwały. Czy ktoś z Państwa chciałby 

zabrać głos? Nie widzę. Przystępujemy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem 

tej uchwały, proszę podnieść rękę i nacisnąć przycisk. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał, proszę 

podnieś rękę i nacisnąć przycisk. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

podjęcia uchwały w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. św. Jana Nepomucena  

w Minkowicach Oławskich na dofinansowanie remontu ratowniczego konstrukcji kościoła p.w. św. Jana 

Nepomucena – etap I.  

  

Wyniki głosowania: 

 

ZA: 18, 

PRZECIW: 0, 

WSTRZYMAŁO SIĘ: 2,  

NIEOBECNI: 1 

- uchwała została podjęta –  

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Tadeusz Babski, Beata Bejda, Aleksandra Czernik, Janina Hernas, Robert Jadczak, Joanna Kamińska, Karolina 

Kolado, Julian Kozłowski, Weronika Kuszyk, Stanisław Łukasik, Wincenty Marchewski, Jacek Mikołajczyk, Michał 

Pakosz, Tomasz Rygielski, Ireneusz Stachnio, Piotr Stajszczyk, Marek Starczewski, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMAŁO SIĘ (2) 

Michał Wolski, Jacek Załubski 

NIEOBECNI (1) 

Łukasz Dudkowski 

 

 UCHWAŁA NR XXXV.324.2021  

RADY MIEJSKIEJ W JELCZU - LASKOWICACH  
z dnia 30 czerwca 2021 r.  

w sprawie przyznania dotacji Parafii Rzymskokatolickiej p.w. Św. Jana Nepomucena w Minkowicach 

Oławskich na dofinansowanie remontu ratowniczego konstrukcji kościoła p.w. Św. Jana Nepomucena  

- etap I. 

Od. pkt 21 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – przechodzimy do kolejnego punktu, jest to punkt dotyczący Sprawozdania 

z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Jelczu-Laskowicach za rok 2020.  

Czy w tym punkcie ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę.  

Proszę Państwa, pozwolę sobie kilka zdań krótko powiedzieć o tym sprawozdaniu. Mianowicie, 

oprócz tej działalności podstawowej statutowej Biblioteki naszej w Jelczu-Laskowicach, macie tu 

Państwo, mamy tutaj udokumentowane przykłady z różnych innych zajęć organizowanych przez 

Bibliotekę. I muszę powiedzieć, że tych zajęć jest bardzo dużo, bardzo ciekawe, bardzo 

różnorodne dla różnego, dla różnych grup odbiorców. I oprócz - tak jak mówię - podstawowej 

działalności Biblioteki, to, co Państwo macie na początku, z jakimi przerwami była praca 

Biblioteki z uwagi oczywiście na pandemię, to myślę, że bardzo dużo zostało zrobione i chciałam 

po prostu pogratulować pani Dyrektor Barbarze Chmieluk i zespołowi, z którym pracuje. Dziękuję 

bardzo.  
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Jeżeli nie ma więcej głosów w tym temacie, przechodzimy do punktu nr 22. 

Od. pkt 22 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – Wolne wnioski.  

Czy w tym punkcie ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. Przechodzimy do punktu nr 

23. 

Od. pkt 23 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – Komunikaty organów Gminy.  

  Czy w tym punkcie ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Również nie widzę. 

Od. pkt 24 – porządku obrad Sesji. 

 

Przewodnicząca R.M. Beata Bejda – proszę Państwa, zamykam obrady XXXV Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-

Laskowicach. Dziękuję Państwu za obecność, za wytrwałość i za cierpliwość. Życzę Państwu 

wszystkiego dobrego i dziękuję. Do widzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku, Przewodnicząca Rady Miejskiej o godzinie 16.05 zakończyła obrady  

XXXV Sesji Rady Miejskiej w Jelczu-Laskowicach. 

 

Protokołowała: 

 

Lidia Pasternak 


